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KARA KITAYA BEYAZ KÖPRÜ KURULDUBeyaz Köprü Derneği’alan 

elle veren eli buluşturdu.

Beyaz Köprü Derneği, 
Afrika “ya, Türkiye” 
deki Yardım severlerin 
yardımlarını ulaştırmak 
için Kara Kıtaya Beyaz 
Köprü Kurdu. 
Merhamet etmeyenin 
merhamet görmeyeceği” 
“Komşusu aç iken tok 
yatan bizden değildir” 
Komşu hakkı, İslam’ın 
önem verdiği konu-
lardan biridir. İslam, 
komşulara değer vermeyi, onları koruyup 
gözetmeyi ve yeri geldiğinde yardım etmeyi 
öğütlemektedir diyen bir anlaşın mensupları-
yız bizler tokken aç yatanların sorumluğu da 

bizlerin üstüne, elimizden ne geliyorsa az ise az 
çok ise çok vererek dünya Müslümanlarının ne 
kadar cömert olduğunu, biliyoruz. 
Beyaz Köprü Derneği Genel Başkanı Haşim 
Karataş: Türkiye de ki yardımseverlerin ve-
ren Eli olarak Afrika” daki yardıma muhtaç 
olanlara yardımları ulaştırmak için yollara 
düştü.21 gün boyunca Afrika nın değişik 
bölgelerinde bulunacak olan Karataş, Kame-
run, Zanzibar Uganda’ Yemen’, Kudüs Gazze’  
ÇAT KAMERUN ve Köylerinde Su Kuyuları, 
Sünnet Organizasyonu, Çocuklara oyuncaklar, 

kuran- kerim 
gıda dağıtımı 
yapacak. 
Bir çocuğun 
kirvesi de siz 
olabilirsiniz. 
Dünya-
da Müs-
lüman 
olduğu 
halde 
otuz 
yaşına 
kadar 

sünnet olamamış, onlarca kişi var ve bun-
ların sünnet olması Müslümanlığın gere-
ğini yerine getirmesi siz yardım severlerin 
bağışlarına bağlı. 

Beyaz Köprü Derneği’ne temsil-
cilikleri aracılığıyla, “0 532 693 
42 21” numaralı telefondan veya 
“www.beyazkoprudernegi.org” 
adresinden ulaşılabiliyor.

Böyle Sağlıksız koşullarda su tüketi-
yorlar, tüm dünya Müslümanlarından 
yardımlar bekleniyor. Bizler hepsine 
yetişemiyoruz, tabiki ama yardım 
severlerin sayesinde bir nebze olsun 
onlara umut olmaya çalışıyoruz. Bizim 
ülkemizde gerçek anlamda çok sayıda 
yardım sever var gerek biz onlara ge-
rekse onlar bizlere ulaşım sağladığında 
en güvenilir biçimde yardımlarını kara 
kıtaya taşıyoruz.

ERDEM HASTANE-
SİNDE SKANDAL
Bir buçuk aylık hamile 
bir kadına, hayatının 
şokunu yaşattılar. 
Erdem hastanesi Çak-
mak” de akıllara dur-
gunluk veren bir olay 
yaşandı. Hamile oldu-
ğunu birkaç hafta önce 
öğrenen A.D Bebeğini 

dünyaya getireceği 
günün heyecanı ile 
beklemeye başladı kont-
rol için gittiği Erdem 
hastanesinde, doktorun 
söyledikleri karşısında, 
büyük şok yaşayan A. D” 
doktorunun, bebeğinin 
gelişmediğini ve bebeği-
nin karnında öldüğünü 
ve bir hafta sonra yani 
8 haftayı doldurduktan 
sonra kürtaj yapmak 
istemesi üzerine dün-
yası kararan, A.D eve 
gelerek kürtaj olacağı 
günü beklemeye başladı. 

Aradan geçen birkaç gü-
nün ardından başka bir 
hastaneye gitmeye karar 
veren A. D “bebeğinin 
yaşadığını ve her geçen 
gün bebeğinin daha çok 
büyüdüğünü ve geliştiği-
ni öğrendi. 
KAÇ CANA KIYDILAR 

BİLİNMEZ
Erdem Hastanesinde 
bulunan Dr. F.Ö Y Bu 
yöntemle kim bilir kaç 
kişinin bebeğinden 
vaz geçmesini sağladı. 
İnsanlara yanlış teşhis 
koyarak, ömür boyu 
bebek yapmak isteyen 
kişilerin kaç kere kabusu 
oldu bilinmez ama bu 
durum bir an önce sağlık 
bakanlığı tarafından dik-
kate alınması gerektiği 
bir gerçek.

Tehlikeli süreç mi Geliyor
7 Şubat ve 14 Şubat “ a dikkat İstanbul, da başlaya-
cak olan tehlikeli süreç tüm Türkiye” yi etkisi altına 
alacak.

Her şey Çok güzel oldu
İşte Manzara

Altunizade 
incirli 

Kuyu Meci-
deye köy ve 
Edirnekapı 
Metrobüs du-
raklarında sa-
bah ve akşam 
saatlerinde 
yoğun kalaba-
lık oluşuyor . 
Metrobüzleri 
bile yönete-
meyenler 20 Milyon İstanbulu Yönetmek için 

talip oluyor. 
İşe ya da okula gitmek 
isteyen vatandaşlar erken 
saatlerde Metrobüse akın 
ederken, Metrobüs durakları 
adeta insan seline dönüyor. 
Bazen bir saatte bile Met-
robüse binmek mümkün 
olmuyor, üst üsete binmeye 
çalışanlar da izdihama yol 
açıyor. Zaman zaman da 
tartışmaların yaşandığı Met-
robüsler de Siniler gerginle-
şebiliyor. 

ZİYA KARA PEŞİNDEYDİ İNTİHAR ETTİĞİ İDDİA EDİLDİ
Avrupa Birliği 
Gazetesi Muha-
biri Ziya Kara 
Tosuncuk lakaplı 
Mehmet Aynının 
Peşindeydi. Ukray-
na Kiev de görül-
düğünü söyleyen 
Muhabirimiz, So-
kaklara afiş asarak 
Mehmet Aydın “ ı 
Deşifre etti.

ZİYA KA-
RA”DAN 
AÇIKLAMA
 
Türk halkı elinde 
bulunan paraları, 
dolandırıcıla-
ra verirler, ama 
ihtiyaç sahiplerine 

vermezler, bu halka bin tosuncuk gelse bini 
de istediğini alır, bizler peşine düştüğümüz 
ve halkımızın hakkını ararken, dostlarımız-
dan başkasından destek görmedik bizler 
biliyoruz ki sonuca yaklaşmıştık dolandırılan 
kişiler paralarının peşinde falan değil. 
Bir Müslümana Sadaka, vermeye korkan, 
insanların yarın öbür gün şikayetlerini geri 
çekeceklerini yeniden geri gelse Mehmet 
Aydına inanacaklarını da biliyoruz. O zaman 
kadar biriktirdikleri paralarını da yine aynı 
kişiye vereceklerine eminim dedi…. 
Kurduğu Çiftlik Bank sistemiyle yaklaşık 
1 milyar 100 milyon liralık vurgun yapan 
Mehmet Aydın, operasyonun başladığı 16 
Mart 2018’den bu yana kayıp. Hakkında 
çıkan her iddia sosyal medyanın gündemin-
de ilk sırayı alıyor. Sosyal medyada dönen 
son Tosuncuk hikâyesi ise Ukrayna’nın Kiev 
kentinde polise yakalanmak üzereyken otelin 
27. katından intihar ettiği iddia edildi. 

TOPLUMSAL 
ŞİDDETE NE-
DEN OLAN 
NEDENLER
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Eyüpsultan Belediyesi Çocuklara Kitap Hediye Ediyor
 Eyüpsultan Belediyesine aileleri ile birlikte gelen 
çocuklar Belediye Hizmet Binası girişinde sürprizle 
karşılaşıyor.

Eyüpsultan Belediyesi Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 
Müdürlüğüne bağlı görev yapan Karşılama ve Yön-
lendirme personeli, Belediye Hizmet Binasına gelen 
çocuklara,  bir kitap seti hediye ediyor.

Çocuklara kitap sevgisi aşılamak ve kitap okumayı 
sevdirmek amacıyla başlatılan hizmet çocukları 
sevindirirken, ailelerinin beğenisini kazanıyor.

Keskin ve Şahin Gİ-
MEV’e Misafir Oldular
Pazar günü GIMEV Merkezi’nde yapılan ve ar-
tık geleneksel hale gelen GİMEV’in kahvaltılı 
sohbet programının konuşmacıları Aksaray Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Yusuf Şahin ile Yıldız 
Teknik Üniversitesi İİBF Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Halit Keskin oldu.

GİMEV Başkanı Bilal Dede’nin açış ko-
nuşmasından sonra kürsüye gelen Yıldız 
Teknik Üniversitesi İİBF Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Halit Keskin Dijital Dönü-
şüm konusunda bilgi verdi. Sanayinin 
4.0 Evresinde olduğumuzu hatırlatan 
Keskin, ülkelerin gelişmişlik bakımın-
dan dörde ayrıldığını ve bizim üçüncü 
kategoride bulunduğumuzu söyleyerek 
artık bütün çabamızın ikinci kategori 
olduğunu bunu da başaracak güçte ol-
duğumuzu söyledi. “Teknolojiyi üreten/
geliştiren ülkeler bunun kaymağını da 
yiyorlar. Biz teknolojiyi üreten ülkeleri 
takip eden ülkeler sınıfına geçmemiz 
gerekiyor. Teknolojiyi kullanan ülkeler 

sınıfında çok kaldık” dedi.
Aksaray Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Yusuf Şahin ise şehirleşme ve kalkın-
ma ilişkisinden bahsederek “gelişmiş 
ülkelerde şehir planları uzun sürelerde 
hiç değişmez çünkü onların bir şehir 
hayalleri vardır. Gelişmekte olan ülke-
lerde bu planlar çok sık hatta her gün 
değişmektedir. Belediye meclislerinin 

gündemlerine bakarsanız gündemin 
%50’den fazlasının plan tadilatı olduğu-
nu görürsünüz. Bu da gelişmişlik düzeyi-
ni olumsuz yönde etkilemektedir. 
Şehirleşmenin meydana getirdiği ortam-
da toplumun bir takım unutulan kat-
manları olmaktadır. Bunlar da engelliler, 
kadınlar ve azınlık gruplar olarak zikre-
dilebilir. Evden sokağa çıkmak sizin için 
dikkat edilen bir konu olmayabilir ama 
azıcık düşündüğünüzde engelli birinin 
evden birinin sokağa çıkması, sokakta 
gezinmesi ve bir yere ulaşması birçok 
zorlukları da beraberinde getirir. 
Geçtiğimiz günlerde bir toplantıda işyer-
lerinin ve ibadethanelerin kadınları hiç 

düşünmeden dizayn edildiğini söyledi-
ğimde bir kadın “abartıyorsunuz hocam” 
dedi. Toplantı bitti bir camiye gittik 
baktık o kadın bir şey aranıyordu. Ne 
arıyorsunuz yardımcı olalım dediğimiz-
de “tuvalet arıyorum hocam” dedi. Ona 
az önce toplantıda amma da abartıyor-
sunuz, hocam diyen siz değil miydiniz” 
deyince hep beraber gülüştük” dedi.

UYGUR TÜRKLERİ, YALNIZ KALDI
Şehit Alim Abdulahat Mahdumun  Şehadeti Uygur  
Diasporasını derinden üzmüş ve Türkiye başta ol-
mak üzere Amerika, Avustralya gibi bir çok Ülke-
lerde Şehit Alim İçin gıyabi cenaze namazları kılın-
dı.

Türkiye’de Cuma namazı  Sonrası İstanbul Fa-
tih İlçesinde bulunan  Fatih Camiin-
de Doğu Türkistan Teşkilatlar Birliği 

Öncülüğünde 2000 i aşkın insanın katılımıyla 
gerçekleşti tüm Doğu Türkistanlı STK temsil-
cileri iştirak etti.
Namaz Sonrası Yeni Yüzyıl Üniversitesi profe-
sörü Ak Parti 23 Dönem Düzce Millet Vekili 
Celal Erbay  Konuştu ve Doğu Türkistan İçin 
Dualar Etti. Doğu Türkistan Teşkilatlar Birliği 
Başkanı Hidayet Oğuzhan Şunları Söyledi:
‘’Bugün basın açıklaması yapmak için hazırlık 
yapmıştım ancak burada ne medya mensup-
larını nede yanımızda duracak güçlü insanları 
görebiliyorum. Bu yüzden basın açıklaması 
yapmayacağım diyerek Doğu Türkistan’daki 
Son durumu katılımcılara aktardı. 
Merhum Şehit Alimin Türkiye’de yaşamakta 

olan Akrabalarından Ali 
Alioğlu Merhum ile geçir-
diği anılarını ve şu anki 
duygularını anlattı.
Akabinde Uygur Di-
asporadaki büyük alim 
Niyaz Damolla, Arkadaşı 
İçin Doğu Türkistan’daki 
mazlum halk için dua etti 
Katılımcılar ise gözyaşla-
rına boğuldu.Kayseride 
de yüzlerce Uygur Türkü 
Hunat Camiinne toplandı 
ve  Merhum İçin  gıyabi ce-
naze namazı Kıldı, dualar 
eden kalabalığın güzyaşları 
sel olup aktı.

Çevre ve Şehircilik Ba-
kanı Murat Kurum, 
Ümraniye’yi ziyaret etti
Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Ku-
rum, Ümraniye’yi ziyaret etti. Bu ziyaret 
sırasında Ümraniye Millet Bahçesi’ni 
gezen Bakan Kurum, millet bahçesinde 
karşılaştığı gençlerle voleybol oyna-
dı. Ümraniye Belediye Başkanı İsmet 
Yıldırım ile birlikte gençlerle bir süre 
voleybol oynayan Bakan Kurum, daha 
sonra elektrikli aracın direksiyonuna 
geçerek millet bahçesini dolaştı. Çev-
re ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum, 
Ümraniye’yi ziyaret etti. Bu ziyaret 
sırasında Ümraniye Millet Bahçesi’ni 
gezen Bakan Kurum, millet bahçesinde 
karşılaştığı gençlerle voleybol oynadı. 
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldı-
rım ile birlikte gençlerle bir süre voley-
bol oynayan Bakan Kurum, daha sonra 
elektrikli aracın direksiyonuna geçerek 
millet bahçesini dolaştı.

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Ku-
rum, bugün Ümraniye’yi ziyaret etti. 
Bu ziyaret sırasında Ümraniye Millet 
Bahçesi’ne de giden Kurum, burada 
millet bahçesi ile ilgili Ümraniye Beledi-
ye Başkanı İsmet Yıldırım’dan bilgi aldı. 
Millet bahçesinde gezerken voleybol 
oynayan gençleri gören Bakan Kurum, 
gençlerin arasına katıldı. Ümraniye 

Belediye Başkanı İsmet Yıldırım ile bir-
likte oyuna katılan Bakan Kurum renkli 
görüntüler oluşturdu. Oyundan sonra bir 
hayli heyecanlandıkları görülen gençler 
ise, “Böyle bir sürpriz beklemiyorduk. İlk 
defa böyle bir şey yaşadık. Bizim için de 
güzel bir anı oldu” dedi.

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Ku-
rum, gençlerle oynadığı voleybolun 
ardından elektrikli aracın direksiyonu-
na geçerek Ümraniye Millet Bahçesi’ni 
gezdi. Bu gezi sırasında vatandaşlar da 
Bakan Kurum’a yoğun ilgi gösterdi.

Bakan Kurum daha sonra Ümraniye Be-
lediye Başkanı İsmet Yıldırım ile birlikte 
Tantavi Sosyal Tesisleri’ne geçti. Burada 
Bakan Kurum’a Ümraniye Belediye Baş-
kanı İsmet Yıldırım tarafından Ümrani-
ye’de yapılacak projelerle ilgili bir sunum 
yapıldı.

Ordu Valisi ve Belediye Başkanı’ndan Ziyaret

 Ordu Valisi Seddar Yavuz, Eyüpsul-
tan Belediye Başkanı Deniz Köken’i 
makamında ziyaret etti.

Vali 
Yavuz’a 
ziyareti 
sıra-
sında 
Ordu 
Büyük-
şehir 
Beledi-
ye Baş-
kanı 
Meh-
met 
Hilmi 
Gü-
ler ve 
Ordulu 
STK 
temsil-

cileri de eşlik etti.

Ziyarette Başkan Deniz Köken, 

Ordu Valisi ve beraberindeki he-
yetle bir süre sohbet etti.

Ziyaret sonunda ise Başkan Deniz 
Köken, Ordu Valisi Seddar Yavuz’a, 
üzerinde Eyüpsultan’ın tasvir edil-
diği bir gravür tablo, Vali Yavuz da 
Başkan Deniz Köken’e özel yapım 
tabak hediye etti.

Başkan Deniz Köken ziyaretle 
ilgili olarak; “Güzel memleketim 
Ordu’nun kıymetli Valisi Sayın 
Seddar Yavuz, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Mehmet Hilmi Güler ve 
Ordulu STK temsilcileri ziyaret-
leriyle bizi onurlandırdı. Sayın 
Valimize ve Belediye Başkanımıza 
teşekkür ediyor, çalışmalarında 
başarılar diliyorum.” açıklamasın-
da bulundu.
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KIYMET TAYLAN 
Kadına şiddet, çocuğa şiddet, 

erkeğe şiddet, hayvana şiddet, 
kısacası her an, her yerde şid-

det görüntülerine tanık oluyor ya da 
şiddet haberlerini duyuyoruz. Peki, 
toplumdaki saldırganlık ve şiddet ar-
tışının nedenleri neler? İnsanlar artık 
neden daha fazla şiddete yöneliyor?
Toplumdaki sosyal nedenlerin kişile-
rin bireysel psikolojilerini ve davra-
nışlarını nasıl etkilediği konusu yine 
ceza sistemi ile bağdaşıyor. 
Toplumun herhangi bir alanında 
şiddetin ve çatışmanın artmasının 
toplumun her hücresine nüfuz ederek 
şiddetin yaygınlaşmasına neden oldu-
ğunu biliyoruz.
 “Adaletin yeterince işlemediğine du-
yulan inanç işlenen suçların cezasız 
kalacağını düşündürür. Türkiye’de 
son yıllarda, toplumun önemli bir 
kesiminde sadece hukuki alanda değil 
tüm kamusal alandaki süreçlerin adil 
işlemediğine ilişkin bir kanı oluşmuş 
durumda. Bu durum ceza almayaca-
ğını düşünen insanlar arasında suça 
eğilimi artırır. Doğal olarak erkek 
egemen toplumda bundan en çok 
kadınlar etkilenir. Özellikle kadınlara 
yönelik şiddet ve taciz/tecavüz suçla-
rında “arabuluculuk/uzlaştırma”, “er-
teleme”, “paraya çevirme”, “ön ödeme” 
ve ‘tahrik indirimi’ gibi uygulamalar 
bu eşitsizliğin somut göstergeleri 
olarak karşımıza çıkmakta ve şiddetin 
daha çok artmasında belirgin bir rol 
oynamaktadır.”

ŞİDEET AİLE İÇİNDE BAŞLIYOR

Şiddete maruz kalanların ve şiddete 
tanık olanların başkalarına şiddet 
uyguladığının bilimsel bir gerçek ol-
duğunu “Özellikle çocukluk çağında 
sözel şiddete, aşağılanmaya ve fiziksel 
şiddete maruz kalanlar erişkinlikte 
şiddete daha eğilimli olurlar. Bu da 
toplumda şiddet döngüsünün devam 
etmesine yol açar” değerlendirmesin-
de bulunarak, şiddetin artmasında rol 
oynayan etkenlere dikkat çekiyor:
 “Medyada şiddet haberlerinin 
magazin tarzında yayınlanması, 
romantik bir biçimde verilmesi veya 
‘aşk cinayeti’, ‘kıskanç koca cinayeti’, 
‘namus cinayeti’ şeklinde gerekçelen-
dirilmesi şiddetin normalize edilme-
sine neden olarak yaygınlaşmasına 
katkıda bulunur. İnsanlar belirli 
rolleri ve davranışları örnek alıp be-
nimserler. Buna saldırgan davranışlar 
da dahildir. Özellikle erkek kimliği 
toplumumuzda saldırgan bir tipleme 
ile özdeşleştirilmeye çalışılmaktadır. 
Bunu medyadaki haberlerin yanı sıra 
en çok film ve dizi karakterlerinde 
görmekteyiz. Dizilerin çoğunda bir 
veya birkaç saldırgan, sinirli, öfkesi 
kontrolden çıkmaya yatkın erkek ka-
rakter bulunur. Toplumdaki insanlar, 
özellikle genç erkekler bu saldırgan 
tavır ve sözleri örnek alıp benimser-
ler. Bu da şiddetin yaygınlaşmasına 

neden olmaktadır.

BİLGİSAYAR OYUNLARINA DİKKAT 

Son zamanlarda yapılan bilimsel 
araştırmalar şiddet içeren oyunların, 
özellikle online oynanan şiddet oyun-
larının gençlerde agresif davranışlara 
yol açtığını göstermektedir. Online 
sanal oyunlarının gelişmesiyle birlikte 
gençler buradaki şiddetle ve şiddet 
uygulayan karakterlerle gittikçe daha 
fazla özdeşim kurup onlardan daha 
fazla etkilenmektedirler.

Toplumdaki liderler, otoriteler, kanaat 
önderleri, yani sözü geçen kişiler ör-
nek alınıp taklit edilirler. İnsanlar dav-
ranışlarını yönlendirmekte referans 
oluştururlar. Bu suç ve şiddet davra-
nışı için de böyledir. Sosyal psikoloji-
den şimdiye kadar öğrendiklerimize 
göre her davranışta olduğu gibi şiddet 
uygularken de ‘acaba bu davranışım 
ahlaki olarak doğru mu?’ ‘iyi mi yap-
tım?’ diye düşünmeyiz. Çoğunlukla, 
bunu yaparsam ‘İnsanlar ne der?’, ‘Bi-
zimkiler ne der?, ‘Örnek aldığım kişi 
olsa ne yapardı?’, ‘Örnek aldığım lider 
ne der?’ ve ‘ne kadar ceza alırım?’ 
diye düşünürüz. O yüzden insanların 
örnek aldıkları, özdeşim kurdukları 
lider konumundaki kişilerin nasıl bir 
dil kullandıkları ve şiddete karşı nasıl 
bir tutum içinde oldukları çok önem-
lidir. Eğer toplumdaki liderler dışla-
yıcı, ötekileştirici, aşağılayıcı, şiddeti 
meşru gören bir öfke dili kullanıyorsa 
o toplumda şiddet artar.

“BİREYSEL SİLAHLANMA ARTIŞI DA 
GÜNDEMDE 

İnsanların çoğu şiddete meyilli olan 
kişilerin silah taşıdığını ve silahla şid-
det uyguladığını zannederler. Oysaki 
araştırmalar tam tersini söylemek-
tedir. Yani ‘Çehov’un silahı’ olarak 
bilinen ‘sahnede duvarda tüfek varsa 
veya oyuncunun belinde silah varsa 
patlamalıdır’ kuralı toplumsal alanda 
da geçerlidir. Silahlanma ne kadar 
fazlaysa, bu silahlar o kadar çok kulla-
nılır. Yani bireyler saldırgan oldukları 
için silah almazlar, bilakis silahlandık-
ları ölçüde saldırganlaşırlar.

“TECAVÜZ İLE İLGİLİ YANLIŞ İNANIŞLAR 
CİNSEL ŞİDDETİ MEŞRU GÖSTERİYOR”

Tecavüz ile ilgili yanlış inanışlar toplu-
mumuzda çok yaygın. ‘Bazı kadınlar 
tecavüzden zevk alır’, ‘açık giyinen ka-
dın tecavüze davetiye çıkarır’, ‘tecavü-
zü yabancılar ve psikopat olan kişiler 
gerçekleştirir’ şeklindeki tecavüz ile 
ilgili mitler, cinsel şiddetin meşru 
görülmesine, tecavüzün konuşulma-
masına, örtbas edilmesine ve yaygın-
laşmasına neden olmaktadır.”

ASAYİŞ BERKEMAL DE-
HABİBLERDE NEDEN POLİS KARAKOLU YOK
Sultangazi Habiblerde, polis 
karakolu yok, en yakın polis 
karakolu Malkoçoğlun da “ o” 
da yeterli değil polis ve araç 
eksiklikleri yüzünden olaylara 
yetişemeyen polislerin 2 tane 
ekip aracı var ve eksik kadro 
ile hizmet vermeye çalışıyorlar. 
Yayla , mahallesi ve Habiblerin 
içinde bulunduğu nüfus, ve yüz 
ölçümü olarak oldukça büyük 
olmasına rağmen asayiş yeterli 
gelmiyor.Olaylara yetişemeyen 

personel eksikliği tüm olaylarda 
hissediliyor. 
EN AZINDAN SEYYAR KARA-
KOL KURULABİLİR “
Yüz ölçümü ve nüfus sayısı olarak 
büyük bir kesimi kaplayan Ha-
bibler de “seyyar karakol kurmak 
mümkün kalıcı bir tedbir olamasa 
da, geçici çözüm elde edilebilir. İki 
araçla, İsmet Paşa Malkoçoğlu Ha-
bibler, Yayla , Mahallelerine yetişe-
meyen Polisin işi de oldukça zor….
Haber:  Kıymet Taylan 

ZİYA KARA PEŞİNDEYDİ İN-
TİHAR ETTİĞİ İDDİA EDİLDİ

Avrupa Birliği Gazetesi Muhabiri 
Ziya Kara Tosuncuk lakaplı Meh-
met Aynının Peşindeydi. Ukrayna 
Kiev de görüldüğünü söyleyen 
Muhabirimiz, Sokaklara afiş asarak 

Mehmet Aydın “ ı Deşifre etti. 
ZİYA KARADAN AÇIKLAMA 
Türk halkı elinde bulunan paraları, 
dolandırıcılara verirler, ama ihtiyaç 
sahiplerine vermezler, bu halka bin 

tosuncuk gelse bini de istediğini 
alır, bizler peşine düştüğümüz 
ve halkımızın hakkını ararken, 
dostlarımızdan başkasından des-
tek görmedik bizler biliyoruz ki 
sonuca yaklaşmıştık dolandırılan 
kişiler paralarının peşinde falan 
değil. 
Bir Müslümana Sadaka, vermeye 
korkan, insanların yarın öbür 
gün şikayetlerini geri çekecekle-
rini yeniden geri gelse Mehmet 
Aydına inanacaklarını da biliyo-
ruz. O zaman kadar biriktirdikleri 
paralarını da yine aynı kişiye 
vereceklerine eminim…. 
Kurduğu Çiftlik Bank sistemiyle 
yaklaşık 1 milyar 100 milyon lira-
lık vurgun yapan Mehmet Aydın, 
operasyonun başladığı 16 Mart 
2018’den bu yana kayıp. Hakkında 
çıkan her iddia sosyal medyanın 
gündeminde ilk sırayı alıyor. Sos-
yal medyada dönen son Tosuncuk 
hikâyesi ise Ukrayna’nın Kiev 

kentinde polise yakalanmak üze-
reyken otelin 27. katından intihar 
ettiğiydi. 

DOLANDIRICILARI ARAŞTIRIRKEN CEZA EVİNE GİRDİK

Dilencinin Üzerinden 10 bin TL 
Para ve Milli Piyango Bileti Çıktı

 Eyüpsultan Belediyesi Zabıta Mü-
dürlüğü ekiplerinin yaptığı denetim-
lerde, dilenirken yakalanan kişinin 
üzerinde 10 bin TL para ve 1 adet 
Milli Piyango bileti bulundu.

Eyüpsultan Belediyesi Zabıta Müdür-
lüğü ekipleri, ilçede özellikle her gün 
yüzlerce kişinin ziyaret ettiği Eyüp-
sultan Meydanı’nda dilencilere göz 
açtırmıyor.

Son yapılan denetimler sırasında 

tekerlekli 
sandalyede di-
lencilik yapan 
M.G ekiplere 
yakalandı.

M.G’nin 
üzerinden 10 
bin TL para ve 
bir adet Milli 
Piyango bileti 
çıktı.

5326 Sayılı 
Kabahat-
ler Kanunu 
kapsamında 
M.G’ye 153 TL 

para cezası kesildi. M.G’nin üzerin-
den çıkan 10 bin TL’ye el konularak 
hazineye devredildi.

Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz 
Köken, Eyüpsultan Belediye Zabıta 
Müdürlüğü ekiplerinin, denetimle-
rinin aralıksız devam ettiğini, Eyüp-
sultan’a gelen ziyaretçilerin huzuru ve 
güveni için gece gündüz çalıştıklarını 
söyledi.

Oto dolandırıcılık olayını 
araştırırken gazetecinin başına 
gelmedik kalmadı.
Avrupa Birliği Gazetesi Muha-
biri Ziya Kara Silivri cezaevine 
neden girdi…
Türkiye geneli otomobil  dolan-
dırıcılarını araştırırken devletin 
içindeki şebeke çetesi ağır bastı 
ve gazeteci Ziya Kara yazdığı 
yazıdan dolayı mahkeme tarafın-
dan tutuklanıp cezaevine girdi…
Şimdi soruyoruz bu çete eleman-
larını devletin içinde kim koru-
yor? Bu Otomobil dolandırıcıla-
rını yukarıda kimler koruyor.

Binlerce son model araba dolan-
dırarak çalan bu şebekeye kim dur 
diyecek?
Bu işin içinde noter var, Galericiler 
var, Devletin kollarından bunla-
ra yardım edenler var, Bu şebeke 
elemanları her ilde adamları var 
ummalı şekilde dolandırıcılık 
yapıyorlar yakalandıklarında ise 
taşeron bir gariban veriyorlar o 
cezaevi ne giriyor tüm sucu üstüne 
alıyor ama yukarıdaki dolandı-
rıcılar dolandırıcılık yapmaya ve 
devam ediyor, buna dur demek 
için bizlerde haber Yaptık ve sonuç 
cezaevine girmek bize düştü…

MAFYANIN HEDEFİ HALİNE GELDİK
Avrupa Birliği Gazetesine Muhabi-
rine Saldırı
Ahmet Buzdan ve Metin Başar” ı 
kim kiralayıp üstümüze saldı?

Gazete binamızdan dışarı adım 
attık saldırıya uğradık,
Tanımadığımız kişiler tarafından 
saldırıya uğradık, kendi işyerimizin 
önünde bile güvenliğimiz yok hiç 
tanımadığımız kişilerin saldırısına 
uğruyoruz. Bazı şeylerin üstünü ka-

patmadığımız için doğruları, yaz-
dığımız için hedef oluyoruz. Ama 
bizler biliyoruz ki bunlar bizleri 
yıldıramaz, doğruları söylemekten 

yazmaktan hiçbir 
zaman vaz geçme-
yeceğiz, saldırılar 
bizi durduramaz 
ne kadar güçlü 
olursanız olun, bizi 
susturacak kadar 
güçlü olmazsınız.  
Bu olayda haklı 
olmamıza rağmen 
Denetimli ser-
bestlik ile serbest 
kaldık saldırganlar 
hem saldırıyorlar 
hem de halkı du-
ruma düşüyorlar 
Adalet Türkiye “ 
de böyle işliyor…

Saldırıya uğrayan 
biz dayak yiyen biz 

Sanık Olan biz mağdur olan ise 
Saldırganlar oluyor. 

Günün Sözü : Adalet Bir gün her-
kese lazım olacak…



Gençlerin Hayali Yazı Akademisi ile Gerçekleşiyor
Sultangazi Belediyesi okuma ve yazmaya meraklı gençlerin geleceğin şair ve yazarlarına dönüşmesi amacı ile  ‘Yazı Aka-
demisi’ni hayata geçirdi. Öğrenciler, sevilen şair ve yazarlarla bir araya gelerek hayallerine bir adım daha yaklaşma fırsatı 
buluyor.

Gençleri önemseyen Sultangazi Belediye-
si,  onların kendilerini daha iyi yetişti-
rebilmeleri adına çalışmalarını sürdü-

rüyor. Okuma ve yazmaya meraklı gençlerin 
geleceğin şair ve yazarlarına dönüşmesine katkı 
sağlamak amacı ile ‘Yazı Akademisi’ hayata 

geçirildi. 

Akademide ilk etapta 123 lise öğrencisi Cuma 
ve Cumartesi günleri eğitim görecek. Öğren-
ciler sevilen yazar ve şairlerle bir araya gelerek 
birlikte okuyup yazacaklar. Ayrıca akademide 

seminerler, yazar buluşmaları, atölye çalışma-
ları, dergi yayını gibi bir çok etkinlik de ger-
çekleştirilecek. Öğrencilerin eğitimi Haziran 
ayına kadar sürecek. Yazı Akademisi, yeni 
dönemde de geleceğin yazarlarını yetiştirme-
ye devam edecek. 

Sultangazi Belediyesi, Anadolu Yazarlar Bir-
liği ve İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü işbirliği 
ile düzenlenen Yazı Akademisi’nin tanı-
tım programı gerçekleştirildi. Düzenlenen 
programa Sultangazi Belediye Başkanı Av. 
Abdurrahman Dursun, AK Parti İlçe Başkanı 
Süleyman Yiğitoğlu, Anadolu Yazarlar Birliği 
Genel Başkanı Yusuf Tosun, akademide görev 
alan yazarlar, öğrenci ve veliler katıldı.

Programda 
konuşan 
Belediye 
Başkanı 
Av. Abdur-
rahman 
Dursun, 
belediyeci-
liğin altya-
pı, üstyapı 
ve çevre 
çalışmalarından ibaret olmadığının altını 
çizerek,” Önemli olan eğitim, sosyal, kültürel ve 
spor alanında da önemli projeler üretebilmek-
tir. Bizlere düşen görev, yetişen genç nesillere 
alanlar oluşturmak, onların önündeki setleri 

ortadan kaldırmaktır” diye konuştu.

Anadolu Yazarlar Birliği Başkanı Yusuf Tosun 
da Sultangazi Belediyesi Yazı Akademisi  hak-
kında bilgi verdi, “Her sınıfta kendi alanında 
yetkin eğitmenler aynı zamanda şair ve yazarlık 
yönü bulunan eğitmenler eğitim verecek” dedi.

Akademi öğrencilerinden Cennet Soylu, yazar 
olma hayaline bir adım yaklaştığını belirterek 
duygularını şöyle dile getirdi:  “İlkokuldan beri 
yazı yazıyorum. İlerde yazar olmak gibi bir 
hayalim vardı. Sonra edebiyat hocam sayesinde 
buradan haberim oldu ve başvurdum. Seçildim 
ve hocam ile birlikte bu yolda ilerliyoruz, çok 
güzel bir şey. Başarmak istediğim bir hayale 
adım atmış oldum. Eğer bir hayal kurarsak ger-
çekleştirebiliriz. O yüzden çok mutluyum, tarif 
edilmez bir duygu.”

EYÜPSULTAN ÇOCUK MECLİSİ’NDEN “MAVİ KA-
PAK VE HAYIRDA BULUŞALIM” KAMPANYASI

 Eyüpsultan’da bulunan 28 mahalle-
de ikamet eden toplamda 33 üyenin 
katılımı ile oluşan “Çocuk Meclisi”, 
Aralık Ayı toplantısını Eyüpsultan 
Belediyesi Meclis Salonu’nda ger-
çekleştirdi.

Eyüpsultan Belediyesi Çocuk 
Meclisi’nin bu ayki oturumunda, 
çevre duyarlılığına dair “Evvel 
Ahir”, engelli vatandaşlara teker-
lekli sandalye sağlamak amacıyla 
yürütülen “Mavi Kapak Kampanya-
sı” ve “Hayırda Buluşalım” sloganı 
ile Eyüpsultan’da yaşayan ihtiyaç 
sahibi aileleri tespit edip destek 
olmak amacıyla yürütülen projeler 
ele alındı.

Toplantıda konuşan Çocuk Meclisi 
Başkanı Yunus Emre Muti; gerçek-

leştirdikleri çalışmaları anlatarak 
gelecek dönem için planlanan 
projeleri aktardı.

Muti, konuşmanın devamında 
kendilerine 
bu imkanla-
rı sağlayan 
Eyüpsultan 
Belediye 
Başkanı De-
niz Köken 
ve gerçek-
leştirdik-
leri çalış-
malarda 
kendilerine 
her zaman 
destek olan 
belediye 
personeline 

teşekkür etti.

Meclis toplantısında; 3 Aralık 
Dünya Engelliler Günü münasebe-
tiyle gerçekleştirilen ESER (Engel-
liler Sürekli Eğitim ve Rehberlik 
Merkezi) ziyareti hakkında bilgi-
lendirme de yapıldı. Toplantıya 
engelliler haftası münasebetiyle 
ziyaret edilen bir çocuk da davet 
edildi.

Ayrıca Asımın Nesli İmamha-
tip Ortaokulu öğrencilerinin de 
izleyici olarak katıldığı toplantıda, 
Aralık ayı gündem maddeleri ve 
Ocak ayında yapılacak çalışmalara 
dair konu başlıkları belirlendi.

Toplantıya katılan Eyüpsultan 
Belediye Başkan Yardımcısı İsmail 
Uysal, Çocuk Meclisi’nin çalışma-
larını ve gerçekleştirdikleri projele-
ri takdir ettiklerini belirterek tüm 
Meclis üyelerine başarılar diledi.

İstanbul Havalimanı’n-
da otoparkın bir saat-
lik ücreti 23 TL oldu
Havalimanlarının 2020 yılında 

uygulanacak olan yeni otopark 
ücret tarifeleri belirlendi.

Yeni tarifeler Devlet Hava Meydanları 
İşletmesi (DHMİ) tarafından ihale 
edilen Kamu Özel İşbirliği (KÖİ) Pro-
jeleri kapsamında Havalimanı-Termi-
nal İşletmecileri tarafından işletilen 
tüm havalimanlarındaki otoparklarda 
uygulanacak.

İstanbul Havalimanı’nda otomobiller 
için kapalı otoparkın bir saatlik fiyatı 
23 TL olurken Gazipaşa Alanya ve 
Zonguldak Çaycuma Havalimanla-
rında ise 1 saatlik otopark ücreti 7 TL 
oldu.

HAVALİMANLARININ OTOPARK-
LARI TERCİH EDİLMİYOR

Türkiye’nin ve Avrupa’nın en büyük 
havalimanı olan İstanbul Havalima-
nı’nda otomobillerin bir saat için 
kapalı otopark ücreti 21 liradan 23 
liraya açık otopark ücreti ise 16 lira-
dan 18 liraya çıktı.Kapalı otoparkın 
otomobiller için bir günlük ücreti 69 
TL olurken, açık otoparkın ise 49 TL 
olarak belirlendi.

Otomobiller için İstanbul Havali-
manı’nda kapalı otoparkın bir aylık 
abonman fiyatı ise 488 TL oldu. 
2020 yılı Ocak ayı itibariyle Ankara 
Esenboğa Havalimanı’ndaki otopark 
ücretleri bir saat için 17 TL iken, aylık 
abonmanlık ücreti 383 TL olarak 
belirlendi. Özellikle İstanbul Hava-
limanı’nda kapalı ve açık otoparklar 
ücretleri nedeniyle tercih edilmediği 
için boş kalıyor.

YOLCU KARŞILAMAYA GELENLER 
YOL KENARLARINDA UZUN KUY-
RUKLAR OLUŞTURUYOR

Havalimanlarında otoparklara park 
ücretleri ödemek istemeyen yolcu 
yakınları havalimanı girişlerinde yol 
kenarlarında uzun kuyruklar oluştu-
ruyor. İstanbul Havalimanı girişinde 
yakınının çıkışını bekleyen Remzi Çe-
liktepe, ”Otoparka fazla para verme-
mek için yaklaşık yarım saattir girişte 

bekliyorum, ilk 1 saat ücretsiz olsa çok 
daha iyi olur” dedi.

EDS KAMERALARI YERLEŞTİRİLDİ

Havalimanı giriş ve çıkışlarını bekle-
yen yolcu yakınlarının oluşturduğu 
trafik yoğunluğunu engellemek ama-
cıyla direklere ise Elektronik Denetim 
Sistemi (EDS) kameraları yerleştirildi. 
Karşılayacağı yolcusunun uçak iniş 
saatini havalimanı girişindeki emniyet 
şeridinde bekleyen araçlara Elektronik 
Denetim Sistemi (EDS) ile ceza geliyor. 
Trafik cezalarına ve uyarılara rağmen 
havalimanı girişlerindeki kuyruk uza-
maya devam ediyor.

HAVALİMANLARINA YAKIN OTO-
PARKLAR TERCİH EDİLİYOR

Ücretler nedeniyle İstanbul’da bulunan 
havalimanlarının yakınına konum-
lanan otoparklar uygun fiyatları ile 
yolcuların ilgisini çekiyor. 24 saati 10 
TL olarak hizmet veren otoparklarda 
ayrıca havalimanlarına 24 saat ücret-
siz servis imkanı bulunuyor. Bu özel 
otoparklar 24 saat güvenlik kamerası 
ile takip edilmesi de tercih edilmelerini 
sağlıyor.

HAVALİMANLARINDA BAGAJ TA-
ŞIMA GÖREVLİLERİNİN TARİFELE-
Rİ DE BELLİ OLDU

Öte yandan havalimanlarında por-
ter olarak adlandırılan bagaj taşıma 
görevlilerinin 2020 yılı ücret tarifeleri 
de belli oldu. İstanbul Havalimanı’nda 
el bagajları için adeti 11 TL, valiz için 
adeti 17 TL, kargo bagaj ücreti ise adeti 
34 TL olarak belirlendi.

Devlet Hava Meydanları İşletmesi 
(DHMİ) ile Havalimanı-Terminal İşlet-
mecileri arasında düzenlenen Kira-Uy-
gulama-İmtiyaz sözleşmeleri ve ekle-
rinde Bagaj Taşıma Gelirleri adı altında 
gelir kalemi olmayan İstanbul, Antalya, 
Adnan Menderes, Muğla Dalaman, 
Milas Bodrum Havalimanı Terminalle-
ri’nde elde edilen bagaj taşıma gelirleri-
nin yarısı DHMİ’ye ödenecek.

OTOPARKLARDAN ÜCRETSİZ YA-
RARLANANLAR

Bazı devlet kuruluşları, kordiplo-
matik plakalı araçlar azami 1 saat 
süre için otopark parası ödemezken, 
Engelli ve gaziler de belgelerini 
ibraz etmeleri kaydıyla kullandığı ya 
da bulunduğu araçlara (her defa-
sında azami 15 güne kadar),şehit 
ailelerinin 1. dereceden yakınlarının 
özel araçlarına (her defasında azami 
15 güne kadar), DHMİ personelinin 
kullandığı özel araçlara havalima-
nındaki otoparklar ücretsiz olacak.

Sultangazi’de Kültür Sanat Etkinlikleri Devam Ediyor

Sultangazi Belediyesi Mimar Sinan Kültür – Sanat  
etkinlikleri devam ediyor. Seminer, söyleşi, tiyatro 
gibi bir çok etkinlik sanatseverlerle buluşuyor.

Kültürel faaliyetlere önem veren Sultangazi Belediyesi, 
tiyatrodan seminere, söyleşiden çocuk programlarına 
kadar bir çok etkinliği izleyici ile buluşturuyor. Sultan-
gazi Belediyesi Mimar Sinan Kültür-Sanat sezonu, dolu 

dolu etkinliklerle devam ediyor.

Çocuklar için özel hazırlanan tiyat-
ro, müzikal ve gösteriler onlara keyifli 
dakikalar yaşatırken, sosyal ve kültürel 
anlamda da gelişimlerine  katkı sağlanı-
yor. Çocuklar; Karagöz Hacivat, illüzyon, 
meddah ve ortaoyunu gösterileri ile do-
yasıya eğlenirken;  küresel ısınma, doğru 
beslenme gibi konuları ele alan tiyatro 
oyunlarıyla da faydalı bilgiler öğrenme 
fırsatı buluyor.
Yetişkin tiyatroları da izleyiciyi gül-
dürürken düşündürüyor. Sahnelenen 
oyunlarla  toplumsal olaylara dikkat 
çekilirken bir yandan da günlük yaşa-
mımızdaki olaylar trajikomik bir şekilde 
sahneleniyor.

Alanında uzman isimlerin gerçekleştir-
diği söyleşi ve seminerler de izleyiciden ilgi görüyor. 
Uzman doktorlar, “Gebelik Okulu” seminerleri ile 
gebelik egzersizleri, doğum sırası ve sonrasında neler 
yapılması gerektiği, bebek bakımı gibi önemli bilgileri 
anne ve anne adaylarıyla paylaşıyor.Ekranların sevilen 
yüzleri, gerçekleştirdikleri söyleşilerle de izleyiciden 
tam  not alıyor.



2023 Vizyon Birliği il ve ilçeler bazın da kuruldu.
2023 Vizyon birliği olarak il ve ilçelerde resmen kuruldu. Cumhur başkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan”ın 2023 Vizyonuna yardımcı olmak için kurulan vizyon 81 il de her meslek grubundan in-
sanları buluşturuyor.

2023VİZYONUAMACIMIZ
Türkiye Cumhuriyeti’nin 
100.yılında 2023 ve ilerleyen 
süreçte; şanlı tarihimizden 
özellikle Malazgirt’ten başlayıp 
süregelen ve beş kıtada hüküm 
süren geçmişimizden aldığımız 
kudret, İslam inancından aldı-
ğımız maneviyat ve tarihe yol 
gösteren liderlerimizden alı-
nan ilham neticesinde eşsiz bir 
ümmet-millet bilici oluşmuş-
tur. Tüm bunların çerçevesinde 
tüm dünyaya ışık tutan, Recep 
Tayyip ERDOĞAN liderli-
ğinde oluşan “2023 Sürecinde 
Yeni Türkiye Vizyonu” doğ-
rultusunda sorumlu bir sivil 
toplum kuruluşu olarak, üzeri-
mize düşen her türlü çalışmayı 
yapmak birincil amacımızdır. 
Çalışmaları yaparken; devleti, 
milleti, Cumhuriyet, demokrasi 
ve tarihi ile barışık olmak vaz-
geçilmez prensiplerimizdendir. 
Devletimizin ortaya koyduğu 
2023 vizyonuna katkı vermek 
için Kuruldu…

Devletimizin ortaya koyduğu 
2023 vizyonuna katkı verirken 
mevzuat ve hakkaniyet çerçeve-
sinde; samimi, yapıcı, tamam-
layıcı, araştırmacı, bilimsel, 
vizyonel ve kurumsal duruş 
göstermek.
2023 VİZYONU OLUŞUMUN DA 
BİZDE VARIZ 
GÖNÜLLÜLÜK ESAS

2023 Vizyonu için gönüllülük esası, istikrarın 
sürmesi, için Türkiye”nin geleceğine ışık tutacak 
olan 2023 Vizyon Medya Meclisi İstanbul il Baş-
kanı Gazetemizin İmtiyaz Sahibi Kıymet Taylan, 
Seçildi.. 
Medyanın yazılı görsel işitsel Sosyal medya 
üzerinden ve Türkiye de faaliyet gösterecek, olan 
Platformun Kurucusu olarak, Cengiz Özbay tem-
sil edecek.
2023 Ruhuna İnanan İstikrarın sürmesini ve 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan” ın bu 
2023 Vizyonu Hayalini gerçekleştirmesi için kişi-
lerin birlik ve beraberlik içinde, sağlam bir temel 
oluşturmasını hedefleyen Vizyon birliği, isteyen 
herkesin üye olabileceği ücretsiz bir platformdur. 
Bu link”i tıklayarak üye olabilirsiniz.
http://www.2023vizyon.org/?pnum=42&pt=%-
C3%9CYE+OL

GAZİLER ANKARA YOLUNDA..
GAZİLERİN EMEKLİ MAAŞLARININ KE-
SİLMESİ BÜYÜK TEPKİYE NEDEN OLDU

 Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Der-
neği Niğde Şubesini ziyaret eden CHP Niğde  Milletvekili 
Ömer Fethi Gürer,  Gazilerin yıllardır kamu kurumların-
da çalışıp emekliliği hak ettikten sonra  SGK’ya başvu-
rup, SGK tarafından emekli olabilirsiniz dendikten beş 
yıl sonra maaşlarının kesilmesine tepki gösterdi.

 

Engelliler ve 65 yaş maaşı alanlardan yapılan kesinti-
lerden sonra bu kez Gazi maaşlarına yönelik getirilen 
düzenlemeler kazanılmış hakların ortadan kaldırılmasına 
yol açtı.

 

Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Der-
neği Niğde Şube Başkanı Ramazan Yıldız yapmış olduğu 
açıklamada şu bilgileri kaydetti:

“3713 sayılı Terörle Mücadelede kanuna göre Gazi olan-
lardan çalışabilir durumda olanlara devlet kurumlarında 
1 iş hakkı verilmektedir. Her malul Gazi, aynı zamanda 
özürlü bir vatandaş olduğundan, 5510 sayılı kanunun 
28. Maddesi gereği özür oranlarına göre Devletimizin 
özürlü vatandaşlara sağladığı erken emeklilik hakların-
dan yararlanmaktadır. 17 Aralık günü, yani dün itibarı ile 
SGK, Balıkesir ilinde 9 Gazinin, Türkiye genelinde 374 
Gazinin emekli Maaşlarını kesti. Gerekçe olarak 5510 
sayılı kanunun 38. Maddesi ve 6495 sayılı torba kanunun 
80. Maddesi öne sürüldü. Bu gaziler, “emekli olabilir mi-
yim?” diye SGK’ya dilekçe verdiler. SGK bunlara “olabi-
lirsiniz” diyerek emekli etti. 6 yıldır maaş alan var. Şimdi 

“pardon” diyerek “ben sizi 
yanlış emekli etmişim, seh-
ven yapmışım, kanun varmış 
ben görmemişim” diyerek 
maaşları kesildi. Bu Gazi-
ler işlerinden olduğu gibi 
emekli maaşları da kesildi” 
ifadelerini kullandı.

 

CHP Niğde Milletvekili 
Ömer Fethi Gürer, iktida-
rın şehit alileri ve gazilere 
yönelik yanlış uygulamala-
rından birinin de bu düzen-
leme olduğunu belirterek, 
“15 Temmuz Şehit aileleri ve 
gaziler için toplanan destek 
paraları 3,5 yıldır verilme-
di. Gaziler ve Şehit Aileleri 
olarak farklı ayrımlar var. 
Vatanı, ülkesi için canını 

feda eden, vatana hizmet ile gururlanan şehit ailesi ve 
gazilerimize  haksızlıkları kabul etmek mümkün değil. 
SGK’nın yeni düzenlemesi, beş yıldır maaş alanlar için 
büyük bir mağduriyet yarattı. 17 Aralık 2019 Tarihli 
7194 sayılı kanunun 48. Maddesi ile 5510 sayılı kanuna 
eklenen geçici 79. Madde ile ödenen maaşların geri is-
tenmesi çok sayıda gazi için mağduriyet yaratmıştır. Bir 
an önce bu yanlıştan iktidar vazgeçmelidir” dedi.

 

Mağdurlar, 24 Aralık 2019 tarihinde, Ankara’da basın 
açıklaması ile konuyu kamuoyu ve iktidarın bir kez 
daha dikkatine getirecekler.

ESMEK Eyüpsultan Merkez Şubesi Açıldı
 Eyüpsultan Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü’ne bağlı olarak 
hizmet verecek olan Eyüpsultan Mesleki 
Eğitim Kursları (ESMEK) Eyüpsultan 
Merkez Şubesi açıldı.

Açılışa, Eyüpsultan Belediye Başkanı 
Deniz Köken ile birlikte Belediye Baş-
kan Yardımcıları, Eyüpsultan Belediyesi 
Meclis Üyeleri, Eyüpsultan İlçe Sağlık 
Müdürü Muhammed Atak, ilçede bulu-
nan STK’ların temsilcileri ve çok sayıda 
vatandaş katıldı.

“EYÜPSULTANIMIZI ESMEK’LERLE 
DONATACAĞIZ”

Açılışta Başkan Deniz Köken “Merha-
ba ESMEK ailesi nasılsınız?” diyerek 
başladığı konuşmasında şunları söyledi; 
“Artık Eyüpsultanımızı bölgesel ola-
rak ESMEK’lerle donatacağız. Buranın 
geçmişte olan tecrübesi de vardı. Onun 
için buradan başladık. Burasını düzenli-

yoruz, büyütüyoruz.”

“EĞİTİM BİZİM İÇİN ÇOK ÖNEMLİ”

“Bundan sonra Alibeyköy Merkez’de ya-
pacağız, Akşemsettin ve Çırçır bölgesin-
de yapacağız, Kemerburgaz – Göktürk 
bölgesinde yapacağız. Pirinççi’de zabıta 
binasını boşalttık ve orasını ESMEK yap-
tık. Yetmezse Sultan Center’ın tamiratı 
bitince onun içinde bir ESMEK bölümü 
yaparız. Çünkü eğitim bizim için çok 
önemli. Bir vatandaş ‘Ben şu işi öğren-
mek istiyorum’ dediğinde ‘Ben sana 
iki sene sonra öğreteyim’ diyemezsi-
niz. Onun yolunu hemen açmamız 
lazım. O yüzden bu kademe çalışma-
mız hemen başlamış oldu.”

“NE YAPIYORSAK SİZİN İÇİN 
YAPIYORUZ”

“Bulunduğumuz bölgelerde anket 
çalışması yapıyoruz. Kim neyi isti-
yor? En çok neye talep var? Bunları 
göreceğiz, ona göre kurs açacağız. 

Burada verimliliği esas almamız lazım. Ne 
yapıyorsak sizin için yapıyoruz. Evinizde, 
işinizde sizi bir tık daha yukarı çıkarmak 
için bu kursları yapıyoruz. Hayata daha 
güvenli bakmanız, daha mutlu bakmanız 
için yapıyoruz.”

“EN ÇOK İHTİYAÇ GÖREN KURS MER-
KEZİNİ EN BÜYÜK YERDE AÇALIM Kİ 
HERKES KOLAYCA GELSİN”

“Alibeyköy’de Zabıta Karakol binasının 
üstünü eğitim merkezi yapacağız. Büyük 
kursları Alibeyköy merkez ve Sultan Cen-
ter’da yapalım istiyoruz. Bütün dil okulla-
rını tek bir merkezde toplayalım istiyoruz. 
En çok ihtiyaç gören kurs merkezini en 
büyük yerde açalım ki herkes oraya kolay-
ca gelsin. Diğer küçük yerleri de bölgesel 
açalım istiyoruz.”

Konuşmanın ardından ise Başkan Deniz 
Köken kurdele kesimiyle açılışı gerçek-
leştirdi. Ardından ESMEK kursiyerleri 

tarafından hazırlanan pasta 
kesildi ve Başkan Deniz Kö-
ken kurs merkezini dolaştı.

FARKLI ALANLARDA 
EĞİTİMLER VERİLİYOR

Başkan Deniz Köken tara-
fından kurulan Kadın ve 
Aile Hizmetleri Müdürlüğü 
bünyesinde bulunan ve 
Başkan Köken’in üzerinde 
hassasiyetle durduğu sosyal 
projelerden biri olan ES-
MEK projesi kapsamında, 
Eyüpsultanlıların, beceri ve 
yetenekleri doğrultusunda 
verilen eğitimler sayesin-

de kendilerine olan özgüvenleri artıyor, 
başarma duygusu ile sosyal açıdan da 
kendilerini daha iyi hissediyorlar.

Hafta içi farklı saat dilimlerinde gerçek-
leştirilen kurslarda verilen eğitimlerle 
Eyüpsultanlıların, ürettikleri ürünlerini 
değerlendirmelerine ve aile bütçelerine 
katkıda bulunmalarına imkân sağlanıyor.

ESMEK’lerde kurs sonunda, eğitimini 
tamamlayan Eyüpsultanlılara Halk Eğitim 
sertifikası verilecek.



KAMUOYUNA VE TÜM GAZİLERİMİZE SAYGIYLA DUYURULUR
2013 yılında çıkarılan 6495 sayılı torba kanunun 
80. maddesi uyarınca,Gazile-
rimizin Askerlik yada Gazilik 
öncesi sigorta prim ödemeleri 
silinmiş ve engelli olarak işe 
giren Gazilerimizin emeklilik 
hakları elinden alınmış olup, 
Gazilerin emeklilik durumları 
ne kadar uzuv kaybı olursa 
olsun 60’lı yaşlarına bırakıl-
mıştır.
2013 yılından sonra Sosyal 
Güvenlik Kurumu’na emek-
lilik için müracaat eden 227 
Gazimiz emekli edilerek 
maaşa bağlanmış,17 Aralık 
2019 tarihinde (dün) “Sehven 
Emekli” edildiği söylenilerek 
Maaşları kesilmiştir.
Sehven emekli edildiği söy-
lenen Gazilerimizin emekli 
maaşları kesildiği gibi yeni-
den işlerine dönemeyecekleri 

için istihdam hakları da ellerinden alınmış oldu. Emeklilik hakları elinden alınan Gaziler , sorun-
ların çözümü için beklerken bu durum infial 
yaratmıştır.
Sosyal güvenlik kurumu, bu kapsamda emekli 
olan gazilere,geriye dönük yersiz ve haksız öde-
meden dolayı borç çıkarmamış,sorunu kendince 
çözmüş,ancak gazilerin sonrasında yaşayacağı 
sorunları hiç dikkate almamıştır.
Anayasamızın 10. maddesinde “Harp ve vazife 
şehitlerinin dul ve yetimleri ile malul gaziler 
için alınacak tedbirler anayasanın eşitlik ilkesine 
aykırı sayılmaz”,yine,
Anayasanın 61. maddesinde “ Devlet Harp ve 
vazife şehitlerinin dul ve yetimleri ile malul ve 
gazileri korur ve toplumda kendilerine yaraşır 
bir hayat seviyesi sağlar” hükmü bulunmasına 
rağmen,yapılan bu uygulamalar Gaziye hak 
ettiği yaşam şeklinin bu olduğu kanısını yarat-
maktadır.
Bu konu ile ilgili Genel merkez olarak Aile 
çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakan Yardımcısı 
Ahmet KOCA, Şehit yakınları Gaziler Genel 
müdürü Selim Çelenk, SGK Emeklilik Hiz-

metleri Genel Müdür Yardımcısı İsmail Ertüzün 
ile öğleden önce bir toplantı yapmış kendilerine 
Kanun teklifini ve bakana sunulacak bilgi notu-
nu iletmiş bulunmaktayız..Sorunun çözümü için 
çalışacaklarını yurt dışında olan Aile Çalışma ve 
Sosyal hizmetler Bakanı Zehra Zümrüt SELÇUK’a 
ileteceklerini bildirmişlerdir.
Ayrıca ; Bu durumu :
Ak Parti Sosyal Politikalardan Sorumlu Genel 
Başkan Yardımcısı Fatma Betül Sayan Kaya,Mil-
liyetçi Hareket Partisi Genel Başkan Yardımcısı 
Mustafa Kalaycı,Chp Genel Başkan Yardımcısı 
Aykut Erdoğdu ya, İyi Parti Milletvekili İsmail 
Ok’a,Mhp milletvekili Halil Öztürk’e,Chp Millet-
vekili M.Ali Çelebi’ye ilettik.

Bu konunun çözüme kavuşana kadar takipçisi 
olacağımızı,Kamuoyuna saygıyla duyururuz.
Mustafa IŞIK
Genel Başkan

Sultangazi Belediyesi İSAD’ı Ağırladı

Sultangazi Belediye Başkanı Av. Abdur-
rahman Dursun, İstanbul Spor Ayak-
kabıcılar Derneği ile bir araya geldi. 
Toplantıda sektörün sorunları ve neler 
yapılabileceği ele alındı.

Sultangazi, 
spor ayakkabı 
sektörüyle 
ekonomiye 
önemli katkı 
sağlıyor. Öyle 
ki burada 
üretilen spor 
ayakkabılar 
sadece Tür-
kiye’ye değil, 
dünyanın bir 
çok yerine de 
ihraç ediliyor. 
Spor ayak-
kabı sektörü 
binlerce kişiye 
iş imkanı sağ-
lıyor. 

Sultangazi Belediyesi, ilçenin en yoğun 
istihdam kaynaklarından biri olan ayak-
kabı sektörüne destek olmak amacıyla 

İstanbul Spor Ayakkabıcılar 
Derneği (İSAD)’ni ağırladı. 
Belediye Başkanı Av. Ab-
durrahman Dursun, İSAD 
Başkanı Oktay Şamdanlı ve 
üyelerle sektörün sorunları-
nı konuştu. Başkan Dursun, 
ekonomiye önemli katma 
değer sunan spor ayakkabı 
sektörünü daha ileriye ta-
şımak için atılması gereken 
adımları da değerlendirdi. 

Spor ayakkabı sektörünün 
Sultangazi için önemli 
olduğunu belirten  Belediye 
Başkanı Av. Abdurrahman 

Dursun “İlçemizin spor ayakkabı sek-
törüne katkısı yadsınamaz. Türkiye’deki 
spor ayakkabı üretiminin büyük bir kısmı 
burada gerçekleşiyor. Biz de bugün sek-

töre nasıl destek oluruz, neler yapabiliriz 
bunları istişare ettik” dedi. 
  

Ali Kuşçu Mezarı Başında Anıldı

 Astronomi ve matematik alanında çok 
değerli çalışmalar yapmış, birçok öğren-
ci yetiştirmiş, Osmanlı medeniyetinin 
yetiştirdiği kıymetli bilim adamlarından 
Ali Kuşçu (Ali Bin Muhammed) ebediyete 
intikalinin (16 Aralık 1474) 544. Yılında 
bir dizi program ile Eyüpsultan’da anıldı.

Bilimsel çalışmalarla geçmişten geleceğe 
bir ışık tutup ülkemizin uzay politikala-
rına destek veren Ali Kuşçu için ilk anma 
programı Eyüp Sultan Camii avlusunda 
gerçekleşti.

Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz Kö-
ken’in katılımıyla gerçekleşen programda 
öncelikle Kur’an-ı Kerim tilaveti yapıldı.

Kur’an tilavetinin ardından Başkan Deniz 
Köken, yaptığı konuşmada, ülkelerin 
kalkınmasının ana yolunun bilimden 
geçtiğini söyleyerek konuşmasına şöyle 
devam etti:

“ALİ KUŞÇU, BİLİMİN TOPRAKLARI-
MIZDA NASIL YEŞERDİĞİNİ GÖSTE-
RİYOR”

“Bu bir anma programı ama bizim asır-

lar önce bilime ve ilime, ilim 
ve bilim adamına nasıl değer 
verdiğimiz ve ülkelerin kalkın-
masının ana yolunun bilimden 
geçtiğinin de çok güzel bir 
göstergesi... Fatih Sultan Mehmet 
Han Hazretleri’nin Ali Kuşçu’yu 
davet etmesi ve onun çalışmala-
rına destek vermesi matematik 
ilminin, astronomi ilminin ta 
o zamanlardan beri bizim ana 
gündemimizde olduğunu da çok 
net bir şekilde ortaya koyuyor.

Ali Kuşçu gibi değerli bilim 
adamlarımızın yetiştiği bu topraklarda 
bilimin yüzlerce yıl önce nasıl yeşerdiğini, 
nasıl büyüdüğünü görüyoruz. ”

“MATEMATİK EVİ AÇACAĞIZ”

Gençlere ve eğitimlerine her zaman des-
tek veren çalışmalar yürüten Başkan De-
niz Köken, anma programında matematik 
evi açılacağının da müjdesini vererek 
şunları söyledi:

“Gençlerimizin bilim, teknik, matema-
tik ve tüm sanat dallarında gelişmesi 
için yatırımlar yapıyoruz. Gençlerimize 
yakında matematik evi açacağız. Mate-
matiği, fen bilimlerini, astromi bilimini 
gençlerimize sevdireceğiz. Ali Kuşçu Uzay 
evimiz büyük ilgi görüyor, burayı büyü-
tecek buradaki eğitim ve etkinliklerimizi 
genişleteceğiz. “

Programa katılan Özbekistan Cumhuri-
yeti İstanbul Başkonsolosu Alişir Botirov 
da Semerkand’da doğmuş Ali Kuşçu’nun 
anılmasından memnun olduklarını ifade 
ederek katılan gençlere teşekkür etti.

Abdurrahim Karakoç Gaziosmanpaşa’da Anıldı
İlim Yayma Cemiyeti Gaziosmanpaşa Şubesi ve Gazios-
manpaşa Belediyesi 10. Şairleri Anma Günü Programında 
Abdurrahim Karakoç anıldı.

İlim Yayma Cemiyeti Gaziosman-
paşa Şubesinin periyodik olarak 
devam ettirdiği Şairleri Anma 
programlarının bu ayki konuğu 
Şair Abdürrahim Karakoç oldu. 
Abdürrahim Karakoç’un hayatının 
gösterildiği kısa bir filmle başlayan 
programda ilk konuşmayı İlim 
Yayma Cemiyeti Gaziosmanpaşa 
Şube Başkanı Kerem 
Akpınar yaptı. Daha 
sonra Türkiye Yazarlar 
Birliği Başkanı Mah-
mut Bıyıklı ve şair ve 
yazar Hayrullah Eras-
lan konuştular. 
Akpınar yaptığı açış 
konuşmasında bu 
programı ısrarla 
sürdürdüklerini ve 
şairlerimizi tanıtmaya 
ve onların şiirlerin-
den istifade etmeye 
devam edeceklerini 
söyledi. “Abdürrahim 
Karakoç, Türk şiirinin 
zirve isimlerinden 
biridir ancak nedense 
onu bizden gizleme-
yi başarmışlardır” 
dedi. Kerem Akpınar, 
programa şairimizin oğlu Prof. Dr. 
Enderhan Karakoç da katılacak 
ve babası ile olan özel anekdotları 
aktaracaktı ama Konya’da bir-

kaç gündür devam eden sis bugün 
bizimle olmasını engelledi, sizlerden 
özür diliyoruz” dedi. 
Anma programına konuşmacı olarak 
katılan TYB İstanbul Şube Başkanı 
Mahmut Bıyıklı da “Abdürrahim 
Karakoç, tıpkı Mehmet Akif Ersoy, 
Necip Fazıl Kısakürek ve İsmet Özel 
gibi şiirimizin zirve isimlerinden-

dir. Büyük şehre gelmeden büyük 
şair olabilmeyi ve sesini bütün Türk 
Dünyasına duyurmayı başarmış bir 
değerimizdir. Biz onun şiirini yete-

rince tanıtabilmiş değiliz, 
bu da bizim eksikliği-
mizdir” dedi. Programa 
Bursa’dan gelen ve Abdür-
rahim Karakoç’un haya-
tını kitaplaştıran Şair ve 
Yazar Hayrullah Eraslan 
da Karakoç’un her zaman 
bildiği doğruları söyleyen 
biri olduğunu, genç nesil-
lere tanıtmak ve aktarmak 
gerektiğini ifade etti.
Abdürrahim Karakoç’un 
şiirleri ve bestelenmiş 
türkülerinin okunması 
ve plaket takdimi ile sona 
eren programa BBP Ga-
ziosmanpaşa İlçe Başkanı 
Fedai Karakol, Gazios-
manpaşa Belediye Başkan 
Yardımcısı Ali Çağrıcı, 
İlçe Müftüsü Osman Şen, 
İlçe Tarım Müdürü Nuri 
Şahin, Giresun Medya 
Platformu Başkan Vekili 

İbrahim Balcıoğlu, STK ve siyasi 
parti temsilcileri ile misafirler katıl-
dılar.



VakıfBank’ın çok tartışılan hisse-
sinin Hazine’ye devri tamamlandı

Türkiye Vakıflar Bankası Türk 
Anonim Ortaklığı hisselerinden, 
Vakıflar Genel Müdürlüğü’nün 
idare ve temsil ettiği yüzde 58.51’lik 
payın Hazine’ye devri tamamlandı. 
VakıfBank’taki, vakıf hisseleri Hazi-
ne’ye resmen devredildi.

VakıfBank’ın ortaklık yapısındaki 
değişikliklerin tamamlanmasına 

ilişkin açıklaması, Kamuyu Aydın-
latma Platformu’nda (KAP) yayım-
landı.

Açıklamada, Vakıflar Genel Mü-
dürlüğü’nün idare ve temsil ettiği 
yüzde 58.51’lik banka hissesinin 
Hazine ve Maliye Bakanlığı adına 
banka pay defterine kaydedilme 
sürecinin başladığının 4 Aralık’ta 

duyurulduğu anımsatıldı.

Banka hisselerinin devir işlemleri-
ne ilişkin sürecin bugün itibarıyla 
tamamlandığı aktarılan açıklama-
da, “Bankamızın yüzde 58.51’lik 
hissesi Hazine’ye devredilmiş olup, 
Hazine ve Maliye Bakanlığı adına 
bankamız pay defterine kaydedil-
miştir” ifadeleri kullanıldı.

İstanbul Havalimanı’nda otopar-
kın bir saatlik ücreti 23 TL oldu

Havalimanlarının 2020 yılında uy-
gulanacak olan yeni otopark ücret 
tarifeleri belirlendi. Yeni tarifeler 
Devlet Hava Meydanları İşletmesi 
(DHMİ) tarafından ihale edilen 
Kamu Özel İşbirliği (KÖİ) Projeleri 
kapsamında Havalimanı-Terminal 
İşletmecileri tarafından işletilen 
tüm havalimanlarındaki otopark-
larda uygulanacak.

İstanbul Havalimanı’nda otomobil-
ler için kapalı otoparkın bir saatlik 
fiyatı 23 TL olurken Gazipaşa Alan-
ya ve Zonguldak Çaycuma Hava-
limanlarında ise 1 saatlik otopark 
ücreti 7 TL oldu.

HAVALİMANLARININ OTO-
PARKLARI TERCİH EDİLMİYOR

Türkiye’nin ve Avrupa’nın en büyük 
havalimanı olan İstanbul Havalima-
nı’nda otomobillerin bir saat için 
kapalı otopark ücreti 21 liradan 
23 liraya açık otopark ücreti ise 16 
liradan 18 liraya çıktı.Kapalı oto-
parkın otomobiller için bir günlük 
ücreti 69 TL olurken, açık otopar-
kın ise 49 TL olarak belirlendi.

Otomobiller için İstanbul Havali-
manı’nda kapalı otoparkın bir aylık 
abonman fiyatı ise 488 TL oldu. 
2020 yılı Ocak ayı itibariyle An-
kara Esenboğa Havalimanı’ndaki 
otopark ücretleri bir saat için 17 
TL iken, aylık abonmanlık ücreti 
383 TL olarak belirlendi. Özellikle 
İstanbul Havalimanı’nda kapalı ve 
açık otoparklar ücretleri nedeniyle 
tercih edilmediği için boş kalıyor.

YOLCU KARŞILAMAYA GE-
LENLER YOL KENARLARINDA 

UZUN KUYRUKLAR OLUŞTU-
RUYOR

Havalimanlarında otoparklara park 
ücretleri ödemek istemeyen yolcu 
yakınları havalimanı girişlerinde 
yol kenarlarında uzun kuyruklar 
oluşturuyor. İstanbul Havalimanı 
girişinde yakınının çıkışını bekle-
yen Remzi Çeliktepe, ‘’Otoparka 
fazla para vermemek için yaklaşık 
yarım saattir girişte bekliyorum, 
ilk 1 saat ücretsiz olsa çok daha iyi 
olur’’ dedi.

EDS KAMERALARI YERLEŞTİ-
RİLDİ

Havalimanı giriş ve çıkışlarını bek-
leyen yolcu yakınlarının oluşturdu-
ğu trafik yoğunluğunu engellemek 
amacıyla direklere ise Elektronik 
Denetim Sistemi (EDS) kameraları 
yerleştirildi. Karşılayacağı yolcu-
sunun uçak iniş saatini havalimanı 
girişindeki emniyet şeridinde bek-
leyen araçlara Elektronik Denetim 
Sistemi (EDS) ile ceza geliyor. Tra-
fik cezalarına ve uyarılara rağmen 
havalimanı girişlerindeki kuyruk 
uzamaya devam ediyor.

HAVALİMANLARINA YAKIN 
OTOPARKLAR TERCİH EDİLİ-
YOR

Ücretler nedeniyle İstanbul’da 
bulunan havalimanlarının yakınına 
konumlanan otoparklar uygun fi-
yatları ile yolcuların ilgisini çekiyor. 
24 saati 10 TL olarak hizmet veren 
otoparklarda ayrıca havalimanla-
rına 24 saat ücretsiz servis imkanı 
bulunuyor. Bu özel otoparklar 24 
saat güvenlik kamerası ile takip 

edilmesi de tercih edilmelerini 
sağlıyor.

HAVALİMANLARINDA BAGAJ 
TAŞIMA GÖREVLİLERİNİN TA-
RİFELERİ DE BELLİ OLDU

Öte yandan havalimanlarında 
porter olarak adlandırılan bagaj 
taşıma görevlilerinin 2020 yılı ücret 
tarifeleri de belli oldu. İstanbul Ha-
valimanı’nda el bagajları için adeti 
11 TL, valiz için adeti 17 TL, kargo 
bagaj ücreti ise adeti 34 TL olarak 
belirlendi.

Devlet Hava Meydanları İşletmesi 
(DHMİ) ile Havalimanı-Terminal 
İşletmecileri arasında düzenlenen 
Kira-Uygulama-İmtiyaz sözleş-
meleri ve eklerinde Bagaj Taşıma 
Gelirleri adı altında gelir kalemi 
olmayan İstanbul, Antalya, Adnan 
Menderes, Muğla Dalaman, Milas 
Bodrum Havalimanı Terminalle-
ri’nde elde edilen bagaj taşıma ge-
lirlerinin yarısı DHMİ’ye ödenecek.

OTOPARKLARDAN ÜCRETSİZ 
YARARLANANLAR

Bazı devlet kuruluşları, kordip-
lomatik plakalı araçlar azami 
1 saat süre için otopark parası 
ödemezken, Engelli ve gaziler de 
belgelerini ibraz etmeleri kaydıyla 
kullandığı ya da bulunduğu araç-
lara (her defasında azami 15 güne 
kadar),şehit ailelerinin 1. dereceden 
yakınlarının özel araçlarına (her 
defasında azami 15 güne kadar), 
DHMİ personelinin kullandığı özel 
araçlara havalimanındaki otopark-
lar ücretsiz olacak.

Eyüsultan’da Bir 
Dünya Şampiyonu

Vücut geliştirme sporunda ulusal ve 
uluslararası şampiyonalarda kazandığı 
başarılarla Eyüpsultan’ın gururu olan 
22 yaşındaki Kerim Boyraz, çok istediği 
Dünya Şampiyonluğu hedefine ulaştı.

 

Gençler Dünya Şampiyonası 3.’lüğü 
bulunan genç yetenek, bu defa 22 – 25 
Kasım tarihleri arasında Macaristan’ın 
Budapeşte kentinde düzenlenen 2019 
Gençler Dünya Vücut Geliştirme Şampi-
yonası’nda 1. olarak ay yıldızlı bayrağımı-
zı göndere çektirdi.

 

HEDEF AVRUPA ŞAMPİYONLUĞU

39 ülkeden 500 sporcunun katıldığı şam-
piyonada atletik fizik sıkletinde birinci 
olarak en büyük hayalini gerçekleştirdi-
ğini söyleyen Kerim Boyraz, sözlerine 
şöyle devam etti:

 

“Şampiyonaya çok iyi bir şekilde hazır-
landım. Bu defa daha tecrübeli olduğum 
için geçen seneki hataları yapmadım. 
Şampiyon olarak ülkeme dönmek en 
büyük hayalimdi, bu hayalimi gerçek-
leştirdiğim için çok mutluyum. O anki 
duygularımı kelimelerle ifade etmek çok 
zor. Marşımız okunurken ve bayrağımız 

göndere çekilirken tüylerim diken diken 
oldu. Şimdi hedefimde Mayıs ayında 
İspanya’da yapılacak Avrupa Şampiyonası 
var. Bu şampiyonada da 1.’lik kürsüsüne 
çıkarak dünya şampiyonluğu unvanıma 
Avrupa Şampiyonluğunu da eklemek 
istiyorum”

 

BAŞKAN DENİZ KÖKEN, GENÇ ŞAM-
PİYONU BAŞARISINDAN DOLAYI 
TEBRİK ETTİ

Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz Kö-
ken, kendisini makamında ziyaret eden 
Kerim Boyraz’ı başarısından dolayı tebrik 
etti. Mayıs ayında İspanya’da yapılacak 
Avrupa Şampiyonası’nda da kendisinden 
şampiyonluk beklediklerini söyleyen 
Başkan Deniz Köken “Bireysel sporcu-
lara daha çok destek vermeye devam 
edeceğiz. Kerim’i takip etmeye devam 
edeceğim. İnşallah 5 ay sonra kendisiyle 

Avrupa Şampiyonu olarak bir kez daha 
görüşeceğiz” dedi.



Milyon Liralık Yatırımda Sona Gelindi
Altyapı ve üstyapı çalışmalarını aralıksız sürdüren Sultangazi Belediyesi, görüntü kirliliği oluş-
turan havai hatların yer altına alma işlemini büyük ölçüde tamamladı. Cadde ve sokaklar ise 
yeni aydınlatma direkleri ile modern bir görünüme kavuştu.

Altyapı ve üstyapı sorunlarına kalıcı çözümler 
bulan Sultangazi Belediyesi, vatandaşların yaşam 
kalitesini arttırmak için önemli projeleri hayata 
geçiriyor. Belediye Başkanı Av. Abdurrahman 
Dursun’un BEDAŞ ile yaptığı görüşme sonra-
sı bölgede önemli çalışmalar başlatıldı. İlçeye 
estetik görünüm kazandırmak amacıyla cadde ve 
sokaklara modern aydınlatma direkleri konuldu. 
Görüntü kirliliği oluşturan havai hatlar yer altına 
alındı.Ayrıca elektrik kesintilerin önüne geçmek 
amaçlı 2 ayrı elektrik dağıtım merkezi kuruldu. 

‘Işıl Işıl Bir Sultangazi”
 Işıl Işıl Bir Sultangazi sloganıyla çalışmalarını 
sürdüren Sultangazi Belediyesi, cadde ve sokakla-
rı modern bir görünüme kavuşturdu. Eski aydın-
latmaların yerine modern aydınlatma direkleri 
yerleştirildi. Aydınlatmada düşük enerji tüketimi 
sağlayan led armatürler kullanılarak enerji tasar-
rufu sağlanması hedeflendi.

2 Ayrı Elektrik Dağıtım Merkezi Kuruldu
İlçede sık sık yaşanan elektrik kesintilerinin 
önüne geçmek için de harekete geçildi. 10 milyon 
liralık yatırım yapılan ve 7,5 kilometrelik güzer-

gahı kapsayan yer altı kablo tesisi yapılarak iki 
farklı dağıtım merkeziyle entegre edilmesi sağlan-
dı. Altyapısı tamamlanan 2 ayrı elektrik dağıtım 
merkezi ile olası bir elektrik kesintisi durumunda 
arızadan etkilenen abone sayısının en aza indir-
genmesi amaçlanıyor. Aynı zamanda gelecekte ka-
pasite artış talebini karşılayacak trafolar kuruldu.

Havai Hatlar Yer Altına Alınıyor
İlçede görüntü kirliliği oluşturan havai hatlar da 
yer altına alıyor. İlk olarak Orhangazi Mahalle-
si’nde başlayan ve tamamlanan çalışmalar diğer 
mahallelerde de devam ediyor. 
Süreci yakından takip eden Belediye Başkanı Av. 
Abdurrahman Dursun, Sultangazi’yi sultan bir 
şehir haline getirmek için gece gündüz çalıştıkla-
rını söyledi. Çalışmaların titizlikle yürütüldüğünü 
belirten Başkan Dursun,”İlgili kurum ve kuru-
luşlarımızın görüşlerini alarak hizmeti en hızlı 
şekilde gerçekleştirmek için çaba sarf ediyoruz. 
Havai hatların yer altına alınma çalışmasında 
bizlere destek veren BEDAŞ ile tüm kamu kurum 
ve kuruluşlarımıza teşekkür ediyorum” dedi.

Cumhuriyet Mahallesi
Cumhuriyet Mahallesi’nde 
havai hatların yer altına 
alınma işlemi tamamlandı. 
Böylece mahalle genelinde 
yeni altyapı tesisi oluşturul-
du. Elektrik kesintisini en 
aza indirgemek için bölgeye 
trafo merkezi kazandırıldı. 
Yeni aydınlatma direkle-
ri ile mahalle modern bir 
görünüme kavuştu.Altyapı 
çalışmaları tamamlanan 
trafo merkezinin ve abone 
bağlantılarının enerjilen-
dirme işlemi bittikten sonra 
mevcut havai hat sisteminin 
sökülmesi planlanıyor.
Fevzi Çakmak Caddesi 
Fevzi Çakmak Caddesi de modern 
aydınlatma direkleriyle yeni bir gö-
rünüm kazandı. Aydınlatmada düşük 
enerji tüketimi sağlayan led armatür 
kullanılarak enerji tasarrufu sağlan-
ması hedeflendi. Gelişigüzel yerleş-
tirilen elektrik kablolarının ve havai 
hat direklerinin oluşturduğu görüntü 
kirliliği de ortadan kaldırıldı. 

B Caddesi
Vatandaşların uğrak noktası olan B 
Caddesi’nde de aydınlatma çalışma-

ları yapıldı.  Esnaf caddenin yeni görünümden 
duyduğu memnuniyeti, “Caddemizin ışıklandır-
masından dolayı Belediye Başkanımız Sayın Av. 
Abdurrahman Dursun’a teşekkür ederiz” yazan 
pankartla gösterdi.

Haseki Hastanesi 
Haziran’da Cumhurbaşka-
nımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan’ın açılışını yaptığı 
Haseki Hastanesi ve çev-
resinde yapılan çalışma-
lar da tamamlandı. Yeni 
aydınlatma ile birlikte hem 
yayaların hareket etmesi 
hem de araç sirkülasyonu-
nun daha rahat bir şekilde 
ilerlemesi sağlandı.

İsmet Paşa ve C Caddesi
Sultangazi’nin işlek cadde-
lerinden olan C Caddesi 
ve İsmet Paşa Caddesine 
de altyapı çalışmaların 
ardından modern aydın-

latma direkleri kazandırıldı. Yaya yürüyüş kon-
forunun artırılması, araç sirkülasyonunun rahat 
bir şekilde sağlanması amacı ile hayata geçirilen 
‘Prestij Cadde’ uygulamasında sona gelindi. 

Yunus Emre Bulvarı
Modern aydınlatma direkleri için altyapı çalış-
maları tamamlandı. Kısa bir sürede direk dikim 
işlemlerinin gerçekleştirilmesi planlanıyor.

Çalışmaların Necip Fazıl Caddesi’nde de başlatıl-
ması için kazı  ruhsat işlemleri tamamlandı. Hoca 
Ahmet Yesevi, Belediye etkinlik alanı ve Atatürk 
Bulvarı’nda da yarım kalan havai hatlar yer altına 
alındı. 
G Caddesi, Mimar Sinan Bulvarı, Uğur Mumcu 
Bulvarı, Adem Yavuz Caddesi ve Şehit Murat Ce-
lep Caddesi için de çalışmalar devam ediyor. 

360° KONUŞMALARI” PROGRAMININ 
KONUĞU ERDOĞAN AKTAŞ OLDU

Üsküdar Belediyesi tarafından dü-
zenlenen “360° Konuşmaları” prog-
ramının bu ayki konuğu Erdoğan 
Aktaş oldu.

Nevmekân Bağlarbaşı’nda gerçekle-
şen söyleşi programında Haber Glo-
bal Genel Yayın Yönetmeni Erdoğan 
Aktaş, “Medya ve İletişim” üzerine 
konuştu.

Programa Üsküdar Belediye Başkan 
Yardımcısı Zekeriya Şanlıer katılım 
sağladı.

Yanlış iletişim ile doğru yere varıl-
madığını belirten Aktaş, “İletişim 
olgusu hayatın her şeyidir. Anne-
mizi ziyaret edip elini öpmek bile 
bir iletişimdir.” diyerek iletişimin 

önemini örneklerle vurguladı.

Medyanın şekil ve alan değiştirdiği-
ni basılı yayından dijitale geçtiğini 
böylelikle insanla-
rın istediği yerde, 
istediği sürede, 
istediği yayına ve 
bilgiye ulaşabildi-
ğini belirtti.

Söyleşi sonrası 
Erdoğan Aktaş ka-
tılımcılardan gelen 
soruları yanıtladı. 
Başkan Yardımcısı 
Şanlıer, Aktaş’a çi-
çek takdim ederek 
teşekkürlerini iletti.

SEVİLEN SANATÇI HALUK LE-
VENT NEVMEKÂN SAHİL’DE 
“AHBAPLAR” İLE BULUŞTU
Üsküdar Belediyesi Kültür 
Sanat dünyasının en be-
ğenilen isimlerini Üskü-
darlılar ile buluşturmaya 
devam ediyor. Sahnelerin 
en sevilen isimlerinden 
biri olan Haluk Levent, 
Nevmekân Sahil’de 
“Gençlerle Söyleşi” tema-
sıyla bir araya geldi.

Türk Rock müziğini Ana-
dolu ezgileriyle harman-
layarak her kesimden in-
sanın gönül telini titreten 
Haluk Levent’in gençlerle 
buluşması ise bir başka 
mutluluğa vesile oldu. 
Üsküdar’da geri dönü-
şümden elde edilen gelirle 
alınan engelli araçları 
Haluk Levent tarafından 
ihtiyaç sahiplerine teslim 
edildi.

Üsküdar Belediye Başkanı 
Hilmi Türkmen’in katılı-
mıyla gerçekleşen sohbet 
ve müzik dolu etkinlikte 
Haluk Levent, dillerden 
düşmeyen şarkılarından 
“Anlasana”, “Elfida” ve “An-
kara”yı sevenleriyle birlikte 
karşılıklı sohbet ederek 
seslendirdi.

Etkinlikte konuşan Haluk 
Levent, programa katıl-
ması için Üsküdar Beledi-
yesi’nin yardıma muhtaç 
iki çocuğun ihtiyacı olan 
medikal cihazları almasını 
istediğini belirtti. Bu istek 
üzerine Üsküdar Belediyesi 
de “Dönüşümde Üsküdar 
Modeli” adıyla başlattığı 
geri dönüşüm projesinden 
elde ettiği kazanç ile medi-

kal cihazları alarak ihtiyaç 
sahiplerine teslim etti.

Ünlü sanatçı, ‘’Üsküdar 
Belediyesinin bir kampan-
yası var belki duymuşsu-
nuzdur. “Çöpleri ayrıştırın” 
diyor. Evde ayrıştırılan 
atıklar Üsküdar Belediyesi 
tarafından dönüştürülüyor 
ve gelir elde ediliyor. Bu 

gelirle de medikal 
cihazların ücreti-
ni ödemişler. Ne 
güzel bir şey oldu. 
Teşekkür ediyo-
rum Sayın Baş-
kanıma” şeklinde 
konuştu.

Gerçekleşen söy-
leşide soru cevap 
şeklinde soruları 
yanıtlayan ünlü 
sanatçı kendisiyle 
şarkı söylemek 
isteyen öğrenci-
leri kırmayarak 
karşılıklı şarkılar 

söyledi. Bir hay-
ranının yazdığı şiiri ise 
anında şarkıya çevirerek 
canlı olarak dinleyicilere 
söyledi.

Söyleşi sonrası Başkan 
Hilmi Türkmen Haluk 
Levent’e teşekkür ederek 
Üsküdar ile özdeşleşen kit-
re tekniğiyle yapılan Katip 
ve Katibe bebeklerinden 
hediye etti.



ROBOTLAR DÖNEMİ GELİYOR, TEK KURTULUŞ TARIM VE HAYVANCILIK!

ÇİFTÇİ ÜRETTİĞİNİ MALİYETİNE SATAMIYOR!

Türkiye’nin tarımdan başka kurtuluşu yok..”
Türkiye’nin çiftçisini gömüyorsunuz!”

CHP Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer, Tarım 
ve Orman Bakanlığı, Ulaştırma ve Altyapı Bakan-
lığı ile Gençlik ve Spor Bakanlığı Bütçe görüş-
meleri sırasında TBMM kürsüsünden Bakanlara 
seslendi. Aleyhte yaptığı konuşmada, AKP’nin 
tarım politikalarını eleştiren Gürer, Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanından taşeronda kalan işçiler için 
kadro istedi. Yaptığı konuşmayla kürsüde ger-
ginlik yaratan Gençlik ve Spor Bakanına, “siyaset 
yapma işini yap” diyerek tepkisini gösterdi.

“KEPEK EKİN” DİYEN BİR BAKANA, ÇİFTÇİ 
NASIL İNANSIN?

Konuşmasına, “Bu bütçede işçi, emekçi, tarımla 
uğraşan hiçbir kesimin sorunlarına çözüm üre-
tecek bir şey yok ama ben gene de tarımla ilgili 
konuşacağım” sözleriyle başlayan ve tarıma geniş 
yer ayıran CHP Milletvekili Ömer Fethi Gürer, 
Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli’nin 
Aksaray’daki bir çiftçiyle olan diyaloğu üzerinden 
seslenerek, “Sayın Tarım Bakanı biraz evvel ko-
nuşma için kürsüye çıktığında dedi ki: “Muhalefet 
her şeyi bizden daha iyi anlatıyor, hatta iktidar 
milletvekilleri bile onlara inanıyor.” dedi. Sayın 
Bakan, siz Aksaray’a gitmişsiniz, çiftçiler demişler 
ki: “Kepek pahalı” “Seneye çok ekersiniz.” demiş-
siniz. E, şimdi size çiftçi nasıl inanacak?” şeklinde 
konuştu.

ÇİFTÇİ SAYISI DAHA DA DÜŞECEK!

Tarımda sorunların katladığını, icralık çiftçilerin 
sayısının ise her geçen gün arttığını ifade eden 
CHP Milletvekili Ömer Fethi Gürer, “Çiftçimiz 
icralık. Yalan mı? Gidiyorsunuz bir kent merkezi-
ne, girişinde ya da çıkışında yediemin deposu var, 
bir bakıyorsunuz, traktörler dizilmiş; sanırsınız ki 
teşhir var, hepsi icralık, borçlarını ödeyemiyorlar. 
2020 yılında eğer çiftçinin borçlarını ertelemez-
seniz, bugünkü çiftçi sayısı daha da çok düşecek” 
şeklinde konuştu.

GÜRER: ÇİFTÇİ ARTIK SİZE İNANMIYOR!

“İthalat yapmıyoruz” diyen Tarım ve Orman Ba-
kanı Pakdemirli’ye 130 ülkeden ithalat yapıldığını 
hatırlatan CHP Milletvekili Ömer Fethi Gürer, 
“Genç nüfus kırsal kesimden uzaklaştı, çiftçilik 
yapmıyor çünkü ürettiği ürün değerine satıl-
mıyor. Üretici girdi fiyatları yüksek olduğu için 
maliyetine ürününü satamıyor, tüketici de pa-
halı ürün almak zorunda kalıyor. Ülkeyi ithalata 
mecbur bıraktınız, 130 ülkeden ithal ürün geliyor, 
diyorsunuz ki “İthalat yapmıyoruz.” Gidin, bir ba-
kın bakayım, bir ilaç bayisinden içeri girin, orada, 
satış noktasında Türkiye yazılı bir tane ürün yok. 
İlaç ithal, gübre ithal, tohum ithal, mazot paha-
lı bir de yeraltından su çıkaran çiftçi, elektriğe 
gelen yüzde 72 zamla “Yandım anam!” diyor, siz 
de gelip diyorsunuz ki çiftçilerimize “Onu yap-

tık, bunu yaptık.” Televizyon 
başında sizi izleyen çiftçi sizin 
anlattığınıza inanmıyor sorunu 
o yaşıyor. Bakın, son Başbakanı-
mız burada, geçtiğimiz günler-
de Erzincan’daydık, Erzincan 
Tercan’a gittik, kulağında küpe 
olan hayvanları damızlık diye 
dağıtmışsınız çiftçiye, brusella 
hastalığı nedeniyle çiftçi, hay-
vanını şartlı kesime gönderiyor, 
14 bin lira edecek hayvan 8 bin 
liraya satılamıyor” ifadelerini 
kullandı.

NİĞDE’YE BAKIŞINIZ, TARI-
MA BAKIŞINIZI GÖSTERİ-
YOR..

CHP Milletvekili Ömer Fethi 
Gürer, tarımda planlı bir politi-
kanın olmadığını, birçok üründe 
ilk sıralarda yer alan Niğde’nin, 
IPARD ve lisanslı depoculuk 
kapsamına alınmamasına da 
tepkisini şu sözlerle ifade etti: 
“Niğde, patates üretiminde 
1’inci, lahana üretiminde Tür-
kiye 2’ncisi, fasulye üretiminde 
Türkiye 3’üncüsü, çavdarda Tür-
kiye 1’incisi, Amasya elma ağa-
cında Türkiye 1’incisi, kirazda 
Türkiye 8’incisi ama Adalet ve 
Kalkınma Partisinin uyguladığı 

tarım politika anlayışında Niğde IPARD kapsa-
mında değil yani Avrupa Birliği Kırsal Kalkınma 
Destek Projesi’nde Niğde yok. Niğde, 42 ilde 
olan lisanlı depoculuğa da alınmadı. Onun için, 
tarımda planlı bir öngörünüz yok. Geleceğe ba-
kışınız ile tarımla ilgili yapacaklarınız bu ülkenin 
geleceğini kurtaracak olandır çünkü Türkiye’nin 
tarımdan başka kurtuluşu yok” ifadelerini kullan-
dı.

ROBOTLAR DÖNEMİ GELİYOR, TEK KUR-
TULUŞ TARIM VE HAYVANCILIK!

Sanayi devrimiyle artık fabrikalarda insanların 
çalışamayacağına ve robotlar döneminin geldi-
ğine işaret eden CHP Milletvekili Ömer Fethi 
Gürer, “Endüstride dört sıfırı anlatıyorsunuz, 
artık fabrikalarda on bin insan çalışmayacak, 
robotlar dönemi geliyor. Tek kurtuluş tarım ve 
hayvancılıktır. Onun için, yapmanız gereken de 
katma değerli ürün üretmek, tarım sanayisini 
geliştirmektir. Niğde’de patates şu anda depoda, 
90 kuruşa mâl oldu, 60 kuruşa tüccara satılamadı. 
Siz diyorsunuz ki taban fiyatları açıkladık, 1.350 
liradan buğdayı açıkladınız, 1.100 liradan tüc-
car aldı. Niye? Toprak Mahsulleri Ofisi gidip de 
çiftçinin ayağına, alım yapmadı. Çiftçiye diyor ki: 
Çiftlikten kalk, Niğde’ye git. Mazot parasıyla bir-
likte hesap aynısına geliyor. Diyorlar ki: Buğdayda 
şunu yaptık, diğer ürünlerde bunu yaptık. Dâhil-
de işleme rejimi diye bir şey var. Yurt dışından 
buğday getiriyorlar, makarna ürettirip yurt dışına 

bunu geri satıyorlar. Ne yapıyorsunuz? Sanayiciyi 
destekliyorsunuz. Sanayiciye destek verirken aynı 
desteği çiftçiye veriyor musunuz? Bırakın sanayi-
ciyi, çiftçiler alsın. Niye ithal buğday getiriyorsu-
nuz? Türkiye’nin çiftçisini niye gömüyorsunuz?” 
ifadelerini kullandı.

KÖYE GİTMEYEN NE BİLSİN KÖYLÜNÜN 
HALİNDEN?

CHP Milletvekili Ömer Fethi Gürer, Tarım Baka-
nı Pakdemirli’ye, “Bizim milletvekilleri de muha-
lefete inanıyor.” şeklindeki açıklaması üzerinden 
de şu sözlerle yanıt verdi, “Değerli arkadaşlar, 
bakınız, çiftçilerin yaşadığı sorunları, besicilerin 
yaşadığı sorunları biz size anlatıyoruz, “Gelin, 
bu işlere çözüm üretin.” diyoruz. Sulama suyu 
konusunda da toplulaştırma konusunda da alanda 
yaptıklarınız yok. Siz de gidiyorsunuz Adalet ve 
Kalkınma Partisi milletvekili arkadaşlar; sizlere 
dert yanmıyor mu çiftçi? Tarım Bakanı diyor ki: 
“Bizim milletvekilleri de muhalefete inanıyor.” 
Çünkü siz köye gidersiniz ama o, köye gidiyor 
mu? Köye gitmeyen ne bilsin köylünün hâlinden, 
ne bilsin çiftçinin hâlinden?”

GÜRER, ULAŞTIRMA BAKANINA SESLENDİ: 
“TAŞERONDA KALANLARA KADRO VERİN..

CHP Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer, 
TBMM Genel Kurulu kürsüsünden, aleyhte 
yaptığı konuşmada, Ulaştırma ve Altyapı Baka-
nına dönerek 24 yıl önce temeli atılan ve hala bir 
çivi çakılmayan Niğde Havaalanını hatırlatarak, 
“Ulaştırma Bakanına sesleniyorum: Sayın Bakan, 
“Niğde’ye havaalanı yapacağız.” demişti eski Sayın 
Başbakanımız, onu yapmadınız. Ama sizden bir 
isteğim var: Demiryolunda, Karayolunda, PTT’de, 
kamuda kiralık araç şoförleri hâlâ taşeronda kal-
dı; onlara bir kadro verdirin, iyilik yapmış olun 
işçiye, emekçiye” dedi.

GÜRER, SPOR BAKANINA SESLENDİ: “SİYA-
SET YAPMAYIN, İŞİNİZİ YAPIN!

CHP Milletvekili Gürer, konuşmasının sonunda, 
kürsü konuşması ile gerginlik yaratan Gençlik 
Spor Bakanı Mehmet Muharrem Kasapoğlu’na, 
tepkisini şu sözlerle dile getirdi:

 “Son sözüm de Gençlik ve Spor Bakanına: Sayın 
Bakan, buraya geldiniz, siyaset yaptınız. Sayın 
Cumhurbaşkanı hükûmet sistemini açıklarken ne 
diyordu? “Benim bakanım siyaset yapmayacak, iş 
üretecek; siyaseti milletvekilleri yapacak.” diyor-
du. Siz madem yapacaktınız buradaki arkadaşla-
rın günahı neydi? Niye, bunlardan bakanlık yapa-
cak adam çıkmıyor mu? Onun için, işinizi bilin, 
işinizi doğru yapın. Buraya siz bakanlar bütçenizi 
sunmaya geleceksiniz, buradaki Adalet ve Kalkın-
ma Partisi milletvekillerine dahi davranış biçimi 
olarak yanlış yapıyorsunuz. Sizin siyaset yapmaya 
hakkınız yok. Sizin yapacağınız şey işinizi yap-
maktır..”

Maltepe ile Fındıklı kardeş oldu

 İstanbul Maltepe Belediyesi ile Rize Fındıklı Be-
lediyesi arasında kardeş kent protokolü imzalan-
dı. Maltepe Belediye Başkanı Ali Kılıç ve Fındıklı 
Belediye Başkanı Ercüment Çervatoğlu’nun karşı-
lıklı imzalarıyla hayata geçen protokolde, “Mec-
lislerimizin ortak kararı doğrultusunda özgürlük, 
demokrasi, eşitlik ve hukukun üstünlüğü ile tüm 
evrensel kurallara uygun olarak şehirlerimizi 
kardeş kent ilan ediyoruz” denildi.

Maltepe Belediyesi ile Fındıklı Belediyesi’nin 
“Kardeş Kent” olması amacıyla 20 Mayıs 2019 

tarihinde Fındıklı Belediye Meclisi’nde, 12 Hazi-
ran 2019 tarihinde Maltepe Belediye Meclisi’nde 
kabul edilen protokol, iki belediye başkanının 
karşılıklı imzalarıyla resmen hayata geçti. Malte-
pe Belediye Başkanı Ali Kılıç’ın makamında bir 
araya gelen başkanlar, “Bizler İstanbul ili Maltepe 
ilçesi ve Rize ili Fındıklı ilçesi Belediye Başkanlar 
olarak; meclislerimizin ortak kararı doğrultusun-
da ilişkilerimizi güçlendirmek, deneyim alışve-
rişinde bulunmak, gelişmemize katkı sağlayacak 
konularda ortak faaliyetler göstermek, özgürlük, 
demokrasi, eşitlik ve hukukun üstünlüğü ile tüm 

evrensel kurallara uygun olarak şehirlerimizi 
kardeş kent ilan ediyoruz” dedi.

KARDEŞLİĞİN GELİŞTİRİLMESİ VE İŞBİRLİĞİ 
HEDEFLENİYOR

İmzaların atılmasından dolayı memnuniyetlerini 
dile getiren Maltepe Belediye Başkanı Ali Kılıç ve 
Fındıklı Belediye Başkanı Ercüment Çervatoğlu, 
protokol kapsamında iki belediyenin işbirliğini 
geliştirecek, tecrübelerini birbirine aktarmasını 
sağlayacak ortak çalışma alanları yaratacaklarını 

ve ortak projeler geliştirerek iki ilçe halkını birbi-
rine yakınlaştıracaklarını vurguladı. Protokolde 
ayrıca; “Geleneksel ve tarihi bağlar çerçevesinde 
şehircilik, kültür, iletişim, bilim, sanayi, ticaret, 
teknik, sanat, çevre, sağlık, spor ve turizm gibi 
alanlarda işbirliğinin düzenlenmesi ve bu saye-
de kardeşliğin geliştirilmesi amaçlanmaktadır” 
denildi.



NÖRAL TERAPİ NEDİR
Gaziosmanpaşa Yeni Yüz Yıl Üniversitesi Acil Tıp Uzamanı Dr. Ögr. Üyesi Ömerul Faruk Ay-
dın “ile Nöral Terapi ilgili bilinmeyen gerçekleri konuştuk, Vücudumuzla ilgili bilinmeyen ger-
çekleri ve Nöral terapinin önemini siz Değerli okuyucularımıza sunuyoruz.

NÖRAL TERAPİ NEDİR HANGİ HALLERDE 
KULLANILIR 
Ömerul Faruk Aydın : Aslında birçok hastalığın 
temelinde var olduğu düşünülen insan vücu-
dunda bozucu alanlar diye adlandırılan yani 
aslında bugün işte şunları araştırıyorsun Kan-
ser neden oluyor insan oğlu neden depresyona 
giriyor. Birçok çevresel faktörler var. Giydiğimiz 
kıyafetlerin doğallığından beslenmelerimiz 
yediğimiz gıdaların içeriğine kadar…
Artık şu değil insan oğlu mikroplarla karşıla-
şınca hasta olur, eve bu genel geçer bir kaideydi 
ama artık evimiz temiz biz temiziz doğal temiz 
bir çevrede yaşıyoruz ama yine de hasta oluyo-
ruz. 
Neden çünkü çevremizde elektro manyetik 
dalgalar var radyasyon var bizi yine sağlımızı 
bozan birçok şey ile temas ediyoruz. NÖRAL 
TERAPİ de günü birlik bir tedavi yöntemi.
Aslında ilaç uygulanarak yapılan bir tedavi ilaç 
tedavisi ile o bölgelerdeki sinir uçlarının uyar-
mak için yapılıyor çünkü insanoğlunun vücudu 
uyum içinde çalışmasıyla denge içinde devam 
ettirebiliyor. O denge bu süreçte sinir sistemi 
özellikle düşünmemizi yürümemizi hareket 
etmenizi sağlayan sürekli yapması gerekleri 
kontrol eden bir sistemimiz var.
Nefes alıp veriyoruz kalbimiz sürekli atıyor 
gözlerimizi kırpıyoruz. İnsan oğlu bunları hiç 
hesaplamıyor.…

Yaşamımızı devam için gereken ritmik olarak 
vücudumuzun sürekli yapması gereken yaşam-
sal fonksiyonlarını da aynı anda günde binlerce 
kez ve bunların hepsini kontrol eden bir sinir 
sistemi var bir de bize cevap veriyor işte bir 
şeyler yapmak istiyoruz acıkıyoruz yemek yiyo-
ruz yemek yedikten sonra bir yerde durmamızı 
söylüyor diyor ki yeter artık doydum bunların 
hepsi sinir iletileriyle oluyor. Bu sinir sistemin 
de bir yerinde bir bozulma olduğu zaman bir 
yazılım sistemi gibi sistem hata vermeye başlı-
yor. 

 Ağrı duyar duymaz vücut bunu gereğinden 
fazla abartarak yapıyor.  Bir sinir iletisiyle ilgili 
bir kısa devre iletisi var bu sürekli vücut ora da 
ağrı var gibi algılıyor ya da var olan küçük bir 
ağrıyı, çok daha faz dikkat çekebilmek, kişiyi 
o yöne yönlendiriyor orada var olan problemi 
çözebilmesi için biz de bura da Nöral terapiyle 

bunu ortada kaldırmayı hedefliyoruz.
Birçok yöntemlerden bir tanesi ilaçla ağrı 
kesme yöntemi sürekli sinir uyarısına bağlı 
mesela bir bel fıtığı var uzun süreli bel fıtığına 
bağlı olarak hastanın sinir iletisini ya da böl-
gedeki sinir dokusu hasar görmeye başlıyor 
eziliyor. 
Sonra hasta oturduğu yerde bile ağır kaldı-
rılmazken ya da oturur haldeyken istirahat 
halinde yatar pozisyon da bile ağrı hissetmeye 
başlıyor. Biz tam bu pozisyonda biz ağrının 
oluştuğu esnada gelip diyoruz ki bir saniye 
dur aslında şu an ağrı yapacak bir sebep yok 
ya da orada ki sinir dokusunu yeniden prog-
ramlamak ve ağrıyı ortadan kaldırmak hem 
de sinir dokusunu kendisini iyileştirmesi için 
Lidokain dediğimiz bir ilaç başlıyor. Anes-
tezi ”iğ bir ilaçla az da olsa uyuşturma işine 
yarıyor aynı zaman da bütün sinir sistemine 
nüfus eden bir ilaç yani yağ dokusuna kendi 
etkisi 30 ila 60 dakika, 60 dakika sonra vücut-
ta elimize olup, giden bir ilaç. 
Otonom sinir sistemi tüm bedenimizi kapsa-
yan network’tür. Kablo gibi sinirlerden oluşur 
Hücrenin elektriksel potansiyeli, hücreler ara-
sı sıvı ve sinirlerden oluşan matriks sistemdir.
Nöral terapide otonom sinir sistemi düzen-
lenir. Bozucu alanlardaki olumsuz uyaranlar 
nötralize ediyoruz… 

Uyguladığımız bölgede günler bazen haftalar 
bazen aylar boyunca etkisi devam ediyor…
  Çünkü biz orada kopan şeyi tamir ediyoruz. 
Tamir ettiğimiz şey bir süre sonra ortadan 
kalkıp gidiyor. Ama siz orayı tamir ettiğiniz 
için etkisi devam ediyor. 
Nöral terapi bir enjeksiyon tedavisi olarak 
algılanabilir ama amaç iğneyle ilaç zerk etmek 
değildir. Aslında en önemli tedavi edici özelliği 
hekime bozucu alan yaklaşımını kazandırma-
sıdır. Böylece bize hastalığın kaynağını bulmak 
konusunda ciddi yol gösteren bir perspektif 
kazandırır.
NÖRAL TERAPİ HANGİ HASTALARDA 
KULLANIR.
Ağrı Tedavisi
• Migren
• Gerilim tip baş ağrısı
• Küme baş ağrısı
• Trigeminal nevralji
• Fibromiyalji (yumuşak doku romatiz-

ması)
• Bel-boyun-sırt ağrısı ve 
fıtıkları, omurga kireçlenmeleri
• Tüm nevraljilerde ( zona 
ağrısı, nöropatik ağrı, sinir 
travmaları)
Nörolojik Hastalıklar
• Tüm baş ağrıları
• Baş dönmesi (vertigo), 
kulak çınlaması (tinnitus), me-
niere hastalığı
• Yüz felci (periferik fasi-
yal paralizi)
• Karpal tunel sendromu 
(el bileği sinir sıkışması), ulnar 
oluk sendromu
• Diğer nörolojik hastalık-
larda da kullanılabilir.
Diğer Hastalıklar
• Hormonal bozukluklar, 
adet düzensizlikleri, erken me-
nopoz
• Tiroit hastalıkları
• Vücutta ameliyat izleri
• Tonsillit gibi sık tekrar-
layan enfeksiyonlar
• Diz, omuz ağrısı, tendi-
nit, spor yaralanmaları
• Fibromiyalji ve diğer 
romatizmal hastalıklar

Migren hastası mesela şiddet-
li baş ağrısı kesici kullanıyor. 

Bende kendimden biliyorum, 

ben de migren hastasıyım Nöral Terapi İle kar-
şılaşmam da bu hastalık sayesinde oldu. 
Nöral terapi yapan bir hocamız vardı Ülkü 
Hocamız şimdii afyon üniversitesinde, Kartal 
eğitim araştırmada beraber çalışıyorduk biz 
Nöral Tedavi deyince Bunun müdavimleri olan 
hastaları görmeye başladım, gerçekten etkisi 
olup olmadığını araştırdım.
Miğrenim var haftada 3-4 kez atak geçiriyorum.
Gün aşırı baş ağrılarım falan oluyor , hocamız 
dediki sana bir nöral terapi yapalım demekten 
ne zarar göreceksin, ilk denemeden yaklaşık 
8 ay boyunca hiç baş ağrım olmadı bana şunu 

söylemişti. Bak ağrıların gelecek gibi olacak 
ama hiç atağın olmayacak, dediği gibi de oldu. 
Ay da bir kutu ağrı kesici kullanan ben o gün-
den sonra ağrı kesici kullanamaya başladım. 

Baş ağrım tuttuğunda mutlaka gideceğim kapalı 
bir yere gireceğim sessiz sakin 3 saat uyuyaca-
ğım uyku düzensizlikleri mi olduğunda bilirdim 
yani o gece uykusuz kaldıysam biliyordum ki 
sabah ben çatır çatır baş ağrısından yarın bitti 
derdim…  diye çünkü Ağrı gerçekten insanın 
bütün hayat konforunu planlarını program 
her şeyi bozan bir şey kendimde bizzat bunu 
deneyimleyince, bunun etkilerini gördüm ve bu 
işi yapmaya karar verdim. Sonrasında yaklaşık 4 
kurluk bir eğitim aldım bunu da bana uygulama 
yapan hocamdan aldım kendiside EMES derne-
ğinde dernek başkanlığı yapıyor. Buraya gelince 
kurumda da bunu ifade ettim, ben böyle bir şey 
yapıyorum burada da bunu hastalarıma uygula-
mak isterim dedim.  Hiçbir duyuru yapmadan 
sosyal medya üzerinden dahi duyurmadan hem 
il içinden hem il dışından hastalar gelmeye 
başladı. 
Çünkü uygulamadan memnun kalan hasta 
yakınlarını yönlendiriyor. Benim haberim 
olmadan sosyal medyada gruplarda yazışmalar 
olmuş, oradan gelenler oldu…
Silivri tarafından gelip giden oldu Facebook’ta 
işte onun gibi zona sonrasında ağrısı olan bir 
hastaların oluşturduğu bir grupta yazmış ora-
dan birkaç tane hasta geldi beni buldu buradan 
tedavi gördüler Gebze “den gelenler oldu…
Maalesef ki günlük yaşantımızda devam eden 
süreçte bir başka bozucu alan mesela şimdi 

tıbbın gelişmesi ile biz şunu 
görüyoruz hastanın sürekli 
baş ağrıları her şey yapı-
yorsunuz araştırıyorsunuz 
bir amalgam dolgusu var 
ama adam dolgular bozucu 
alandır metal olduğu için 
oradan sürekli ışıma yapar 
ve sinir dokusu hasar verir 
sürekli baş ağrısı yapıyor…

Kaynaklı çünkü sürek-
li bizim kendi elimizle 
yaptığımız bu kadar fazla 
şey var ki önce kendimize 
zarar verip doğamıza çok 
zarar verip sonra da alarm 
durumuna geldiğinde ne 
yaptık biz niye toparlamaya 
çalışıyoruz derken doğru 
dürüst toparlayamıyoruz.
Ramazan aylarının veri-
lerini anladım Bir baka-
lım dedik Ramazan’da mı 
İstanbul’da daha çok trafik 
kazası yaralanma gibi daha 
çok oluyor yoksa normal 
günde mi ? baktık gördük 
ki Ramazan ayında daha 
fazla kazalar yaralanmalar 
ölümler kavgalar oluyor… 
çünkü şöyle bir şey var in-
sanlar aç kaldıkları zaman 
daha fazla agresif oluyor-
lar…
 Kullandığınız Ürünleri 

farkında olun kendi bedeninizde saygı duyun 
kendi bedeninizde yabancı maddelerden Uzak 
tutun arının dediğim gibi sadece hani vücuda 
ilaç yaptım iyileştim tedavisi değil aslında sinir 
sistemimizi arındırmak ve sinir sisteminde bo-
zulan alanları yeniden onarmak gerekli…
Haber Röportaj:  Kıymet Taylan 



Gaziosmanpaşa Belediye Spor 
Kulübü Türkiye 3’üncüsü Oldu

Gaziosmanpaşa Belediye Spor Ku-
lübü, 387 takımın mücadele ettiği 
Türkiye Kulüplerarası Karate Şampi-
yonası’nı üçüncü sırada tamamlaya-
rak büyük başarıya imza attı.

Kocaeli’nin Kartepe ilçesinde düzen-
lenen Türkiye Kulüplerarası Karate 
Şampiyonası’na 49 ilden 387 takım 
ve 1780 sporcu katıldı. Hergeleci 
İbrahim Spor Salonu’nda düzenle-
nen müsabakalar büyük heyecana 
sahne oldu.  Kıyasıya mücadelelerin 
ardından Gaziosmanpaşa Belediye 
Spor Kulübü genel klasmanı üçüncü 
sırada tamamlamayı başardı.

Şampiyonada Gaziosman-
paşa Belediye Spor Kulübü, 
Sabri Doğan Başer, Burak 
Arslan, Emin Aksoy’dan 
oluşan takımla Ümit Genç 
Erkekler kategorisinde 
birinci oldu. Yusuf Kara, 
Yavuz Selim Oruç, Ahmet 
Hakan Bolat’tan oluşan Bü-
yük Erkekler Takımı ikinci, 
Şule Azra Akbulut, Gözde 
Daniş ve Zehra Kaya’dan 
oluşan Ümit Genç Bayan 
Takım ise üçüncü oldu.

Hyundai CES 2020’de Uçan Araçları Gösterecek

Hyundai’nin Mobilite Çözümleri ilk meyvelerini vermeye 
başlıyor.

·         Güney Koreli üretici, CES 2020 Fuarı’nda geleceğin 
uçan otomobillerini görücüye çıkaracak.

·         Bu tip araçlarla şehir yaşamını kolaylaştırarak kali-
teli zaman geçirilmesine olanak sağlayacak.

Hyundai, Tüketici Elektroniği Fuarı’nda (CES 2020) 
gelecek vizyonunu gözler önüne sermeye hazırlanıyor. 
Geleceğin mobilite çözümleriyleyaşam sitillerini şekillen-
dirmek isteyen Hyundai, özellikle ilk olarak kişisel hava 
taşıtları (Personel Air Vehicle-PAV) üretecek. Fuarda 
konsept olarak görücüye çıkarılacak olan PAV’ın hari-
cinde bu tip araçların kullanılacağı ortak havaalanları 

da (HUB) ziyaretçilere sunulacak. Şehir içindeki trafik 
sıkışıklığına ve sorunlarına çözüm olarak geliştirilen 
bu konseptler, insanlığa zaman tasarrufu da sağlamayı 
hedefliyor.

Hyundai’nin gelecek vizyonu,Kullanım Amaçlı Araç 
(Purpose Built Vehicle-PBV) ile devam ediyor. Özerk 
sürüş özelliğine sahip kişiselleştirilebilir konsept araçlar, 
basit bir ulaşım aracından çok daha fazlasınısunarak 
sınırsız olanaklara izin veriyor.

Bu iki akıllı mobilite çözümü, gelecekte kalabalık şe-
hirlerde kullanılacak veortak havaalanları HUB’larda 
bir araya gelerek aynı zamanda sosyal ortamların inşa 
edilmesine de olanak sağlanacak.

Başkan Deniz Köken Göktürk-
lü Girişimci Kadınlarla Buluştu

 Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz 
Köken, Göktürk Kültür Merkezi’nde 
düzenlenen kahvaltı programında 
girişimci kadınlarla bir araya geldi.

Göktürklü iş kadınlarının katıldığı 
kahvaltı programında, İstanbul’un en 
nezih ve gelişime açık bölgelerinden 
Göktürk’te istihdamın ve girişim-
ciliğin artırılması konusu masaya 
yatırıldı.

İlçede girişim-
ciliğin yay-
gınlaştırılması 
ve istihdamın 
artırılması için 
birçok çalış-
ma ve proje 
geliştirdikle-
rini belirten 
Başkan Deniz 
Köken “İstih-
damın artması, 
bölgemizin 
kalkınması 

için her sosyal 
grubun iş dün-
yasına katılımını 
önemsiyoruz. 
İlçemizde çalı-
şan, yeni iş yeri 
açmak isteyen, 
güzel projeler 
geliştiren kadın 
girişimcilerimize 
destek oluyoruz. 

Tüm Eyüpsultan’da kadın girişimci 
sayımızın, istihdamın artması bizim 
en büyük temennimiz. İlçemizdeki 
tüm girişimcilerimize desteğimiz 
sürecek.” dedi.

Katılımcıların yoğun ilgi gösterdiği 
programda Başkan Köken, kadın 
girişimcilerin taleplerini dinledi ve 
onlarla fikir alışverişinde bulundu.

KARA KITALAR SEVGİ BEKLİYOR

Kara kıtalarda bir fakirin evine Sizlerin sayesinde bir tabak yemek girsin…
Türkiye “nin öncü kuruluşların dan birisi olan Beyaz Köprü Derneği, kara kıtalarda 
Türkiye”de ki yardım severlerini yardımlarını ulaştırmak için kara kıtalara gitti.
Kuyu, Kurban, ve sünnet Organizasyonunda yine mazlum coğrafyalara ulaşacaklarını 
ve emanetleri muhtaçlara ulaştıracaklarını kaydeden Uluslararası Yardım Koordinatö-
rü ve Beyaz Köprü Derneği Genel Başkanı Haşim Karataş, bizzat kendisi giderek kara 
kıtalara yaralarını sarmaya çalışıyor. 
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KANAL İSTANBUL TÜRKİYEYE HAYIRLI OLSUN
Türkiye ve İstanbul açısından çok önemli bir su yolu olacak Kanal İstanbul projesi 2023 yılında hayata geçirilecek… Başkan Recep 
Tayyip Erdoğan’ın “En büyük hayalim” dediği ve “Çılgın Proje” olarak bilinen Kanal İstanbul Projesi Türkiye için kritik öneme sahip, 
Kanal İstanbul Projesinin hayata geçmesi demek Tüm Türkiye “nin çıkarına olacak, olan bir proje… 

Ülkemizin ekonomik anlamda kalkınması 
sağlayacak olan Kanal İstanbul projesi için geri 
sayım başladı. Bu proje sayesinde İstanbul’un 
çehresi sadece baştan aşağı değişmiş olmayacak. 
Bu proje ile İstanbulluların can ve mal güvenliği 
de sağlama alınmış olacak. Peki nedir bu Kanal 
İstanbul projesi? 

Recep Tayyip Erdoğan, iktidarının 9. yılında 
İstanbul Sütlüce’de kameraların karşısına geçmiş 
ve “işte benim en büyük hayalim” deyip “Kanal 
İstanbul Projesi”nin bir anlamda prömiyerini 
yapmıştı. Çılgın Proje” olarak nitelendirilen 
Kanal İstanbul Erdoğan’a göre; “’Panama Kanalı, 
Süveyş Kanalı ve Yunanistan’daki Corinth Kanalı 
ile kıyas dahi kabul etmeyecek yüzyılın en büyük 
projelerinden biri” olacak

Bir su yolu projesi olan Kanal İstan-
bul, o dönem Başbakan olan Erdoğan 
tarafından 2011 senesinde düzenlenen 
bir konferansta çılgın proje olarak tanı-
tıldı. Oldukça gizli yürütülen projenin 
detayların 27 Nisan 2017 tarihinde 
Haliç Kongre Merkezi’nde düzenlenen 
bir basın toplantısında paylaşıldı.
Avrupa yakasında hayat bulacak Kanal 
İstanbul, boğazda yaşanan gemi trafiği-
ni rahatlatarak Karadeniz ile Marmara 
arasında bir su yolu olacak. Bu yolun 
kesiştiği nokta üzerinde su yolunun 
uzunluğu 45 km, genişliği de yüzeyde 
150 m, tabanda ise 125 m.’yi bulacak. 
Derinlik ise 25 m olacak. Bu proje ile 
özellikle boğaz yolu tanker geçişine 
tamamen kapatılacak ve yeni bir ada 
oluşturulacak.
Projede 2 yıl süren bir etüt çalışması 
organize edilecek. Bu projede hafriyat 

esnasın-
da çıkan 
toprak-
lar ha-
valimanı 
ve liman 
inşaatın-
da kulla-
nılacak. 

Kanal İstanbul’un maliyeti ise 10 milyar doların 
üzerinde olacak.
Proje Küçükçekmece Gölü üzerinde yer alan 
Sazlıdere Barajı Terkos Gölü’nün doğusunu takip 
edecek. Bu proje alanı Avcılar, Küçükçekmece, 
Başakşehir ve Arnavutköy ilçeleri arasında yer 
alacak.
Proje aşamasında son bilgi Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Cahit Turhan tarafından verildi. İstan-
bul boğazında tehlikeli madde taşıyan gemilerin 
büyük bir risk oluşturduğuna işaret eden Turhan, 
Kanal İstanbul projesi ile bu sorunun ortadan 
kaldırılacağına ve son aşmaya kadar geldiklerine 
vurgu yaptı.


